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EGE Telgraf’ın kent
gündemine taşıdığı
Mavişehir’deki
karavan işgalinin
ardından Trafik
Şube Müdürlüğü
ekipleri harekete
geçmiş karavanlara
cezai işlem
uygulamıştı. Dün de

İzmir Büyükşehir Belediyesi Zabıta
Müdürlüğü ekipleri yol kenarlarına
bırakılan karavanların kaldırılması için
çalışma başlattı. � 3’te

İZMİR Jeofizik Mühendisleri Odası Başkanı
Sinancan Öziçer, “Yol haritasının netleşmesi
için yapı envanterinin çıkarılması gerekiyor.
Artık bu süreçte gözlemsel değil, aletsel
cihazlarla çalışmaların yapılması lazım. Bu
çalışmalarla kentsel dönüşüm anlamında
bina envanteri hızlı bir şekilde hazırlanabilir”
diye konuştu. Yerel yönetimler uzmanı
Mehmet Zeki Fidandal ise “Kentsel dönüşüm
belediyelerin imar planlarında belirlediği
yerde, yerinde dönüşümde binaları eski olan
bir apartmanın yerinde yapılması gerek. Bir
an önce belediyeler birim kurarak bu işe
başlamalı” ifadelerini kullandı.

Köylere 
meyve
fidanı

Kavşak değil
sanki tuzak!
HİZMETE açıldığı tarihten bu yana
kentin en işlek noktalarından olan 
ve Buca, Konak, Bayraklı, Gaziemir 
gibi ilçelere geçiş için kullanılan 
Yeşildere Caddesi üzerindeki kavşak,
sürücülerin kabiliyetlerini göstereceği
bir yol haline geldi. Kavşak, sürücülere
kaza tehlikesi yaşatıyor. � 3’te

Ateş savaşçıları
uluslararası oldu
İZMİR Büyükşehir Belediyesi İtfaiye
Dairesi Başkanlığı, uluslararası
sertifikalı yangın eğitimlerinin
düzenleneceği bir merkeze dönüşüyor.
İlk etapta 19 kişiden oluşan eğitimci ve
itfaiye personeli 11 yangınla mücadele
ve 5 kurtarma eğitim istasyonunda
uygulamalı eğitimden geçti. � 6’da

FACIA GELMEDEN
DONUSUM GELSIN

‘LİRA YATIRIMINDA
AZALMA OLACAK’

YAPI ENVANTERİ

‘BELEDİYE YETMEZ’
TMMOB İnşaat Mühendisleri Odası İzmir Şube

Başkanı Eylem Ulutaş Ayatar da, “Kenti
yönetmeye talip kişilerin bu konuyu
önemsiyor olması çok kıymetli. Ancak şimdi
önemli olan seçilenlerin sözlerine sahip
çıkarak yerine getirmeleri. Kentsel
dönüşüm kolay bir konu değil. Sorunlar
birikerek bugüne kadar geldi. Kentleşme,
yapı üretimi gibi sorunlar var ve devam
ediyor. İlk olarak mevcut yapı stoğu
üzerinden çalışmalar başlamalı. Ancak bu
çalışmalar tek başına belediyelerin işi
değil” dedi. � 5’te

İZMİRYeminli Mali Müşavirler Odası
Başkanı Yaşar Zengin, “Bu Türk
paralı mevduat hesaplarının bir
nebze maliyetlerini artıracak. Faiz
kesinti yüzde 2,5 artacağına göre TL

yatırımında bir miktar azaltma
olacak gibi görünüyor” dedi. � 9’da

VERİMLİtoprakları yeniden
tarımsal üretime yönlendirmek
için çalışmalarını sürdüren
Buca Belediyesi, köyler
bölgesindeki üreticilere
desteğe devam ediyor. � 6’da

Dereden
17 bin 
ton atık 

İZSUGenel Müdürlüğü
ekiplerinin çalışmaları
kapsamında Selçuk’ta yer
alan dere yataklarından bir
yılda yaklaşık 17 bin ton atık
malzeme çıkarıldı.� 7’de

‘Göğüs kabartacak
hizmet bekliyoruz’
YEREL seçimlerden zaferle çıktıklarını
vurgulayan ve Cumhuriyet Halk
Partisi’nin belediye başkanları ve ilçe
yönetimlerini ziyaret eden İl Başkanı
Şenol Aslanoğlu, “İzmirliler’in göğsünü
kabartacak hizmetlere imza
atacaklarına eminim” dedi. � 4’te
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BAŞKANLARA ZİYARET

ELBİSECİLERİN
GENEL KURULU

Nazım Hikmet’in kaleme aldığı, İzmir Büyükşehir
Belediyesi Şehir Tiyatroları’nın oyunu ‘Yolcu’nun
prömiyeri, İsmet İnönü Sahnesi’nde yapıldı

“KUVAYİ Milliye” fonunda
yorumlanan ve sahneye taşınan
eser ile oyuncuların performansı
seyirci tarafından uzun süre
ayakta alkışlandı. Kurtuluş

Savaşı sürerken, hiçbir trenin durmadığı
bir istasyonda savaştan bihaber,
‘dünyaları yalnız kendilerinden ibaret
olan’ üç kişinin öyküsünü anlatan Yolcu,
11 Mayıs’a kadar izlenebilecek. � 12’de

GAMZE KUŞ

fztgamzekus@gmail.com
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HALE TOK SAVAŞER

hale.tok@finansalpusula.com

Yatırımın geleceği: 
Yapay zeka trendi
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YUNUS KARAKAYA

haberci36@gmail.com

Milletvekilleri 
ne iş yapar?
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Çağımızın en büyük 
sıkıntılarından fıtık 

BİR İSTASYON VE
3 GARİBİN ÖYKÜSÜ

ÖZELÖZEL
HABERHABER

SEHER
ONAY

Karavan işgaline
ikinci müdahale

İZMİR Elbiseciler Odası 
14 Mayıs’ta Eşrefpaşa
Selahattin Akçiçek

Kültür Merkezi’nde
olağanüstü genel kurula
gidiyor. � 9’da

DİDAR
DEMİRCİ
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Yerel seçimler öncesi başkan adaylarının en önemli vaadi ‘kentsel dönüşüm’ olmuştu.
Uzmanlar, deprem bölgesi İzmir’de çalışmalara acil başlanması gerektiği görüşünde
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İÇİN ALIŞVERİŞ YAPTILAR
ALSANCAK ve Karşıyaka Rotary Klüpleri'nin öncülüğünde düzenlenen ve Ezgi

Görücüoğlu'nun ev sahipliği yaptığı muhteşem bahar alışveriş etkinliği, İzmir

Swissotel'de gerçekleşti. İstanbul ve İzmir'in önde gelen tasarımcılarının katılımıyla

renklenen etkinlik, 65 seçkin markayı bir araya getirerek benzersiz bir alışveriş deneyimi

sunmayı amaçladı. Ana sponsorlar Folkart ve İzmir Karşıyaka Rotary, Gümüş sponsorlar

Asmira Group, Alhatoğlu, Procat ve Bronz sponsorlar Nolte ve İzmir Swissotel'in

katkılarıyla etkinlik düzenlendi. Etkinlik kapsamında elde edilen gelirin tamamı, ihtiyacı

olan genç kızların rahim ağzı kanseri tedavi aşısı için kullanılacak. Bu önemli etkinlik,

toplumsal duyarlılığı artırarak sağlık alanında önemli bir katkı sağladı.
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Hatırlayacaksınız; Mavişehir Sahil
Yolu'nda balıkçı barınaklarından başlayıp
Beşikçioğlu Camii'ne kadar olan sahil boyunca
üç şeritli yolun bir şeridini işgal eden onlarca
karavan trafiğini gündeme taşımıştık.
Haberimizin yayımlanmasının ardından
yetkililer düğmeye bastı. İzmir Büyükşehir
Belediyesi Zabıta Dairesi Başkanlığı ile İzmir
Emniyet Müdürlüğü iş birliğiyle karavan
sahiplerine ulaşıldı. Güzergah üzerinde
bulunan karavanlar kaldırılmaya başlandı.
Sahiplerine ulaşılamayan karavanların
kaldırılması için de Büyükşehir Belediyesi
Zabıta Trafik Şube Müdürlüğü ekiplerince
süreli ihtar verildi. İhtar sonunda parklanmaya
yasak bölgeler üzerinde bulunan karavanlar,
İzmir Emniyet Müdürlüğü ekipleri tarafından
çekilecek.

ŞİKAYET YAĞMURU
Zabıta Trafik Şube Müdürü Fatih

Toprakdeviren, yol üzerinde park halinde
bulunan karavanların kaldırılması yönünde
yoğun şikayet aldıklarını söyledi. Başlattıkları
çalışma sayesinde kimi karavan sahiplerinin
kendi isteğiyle araçlarını çektiğini ifade eden
Fatih Toprakdeviren, “Emniyet, plakası
bulunan karavanların sahiplerine ulaşıyor.
Kaldırmalarını istiyor. Biz de karavan
sahiplerinin araçlarını Ulaşım Dairesi
Başkanlığımızın belirlediği ücretsiz karavan

park yerlerine götürülmesine yardımcı
oluyoruz” dedi.

Karavanların park sorununun, gelecek
günlerde Ulaşım Koordinasyon Merkezi
(UKOME) gündemine de getirilmesi
planlanıyor.

NE YAŞANMIŞTI?
İzmir Büyükşehir Belediyesi, yoğun

şikayetler üzerine geçtiğimiz yıl mayıs ayında
Karşıyaka'daki karavan işgallerini müdahale
edildiğini duyurmuş, ücretsiz otoparkları ve
sahil alanlarını işgal eden 174 adet karavan
için Çiğli’deki ESHOT Garajı bitişiğindeki boş
alanda park yapmaları için yer göstermişti.
Ücretsiz otopark girişlerine ise karavanların
girişlerini engelleyecek taglar kurmuştu. 
(Haber Merkezi)

İzmir’de 2012 yılında yapımına
başlanılarak 2015’te tamamlanan,
Türkiye'nin en büyük kavşaklarından 200
metre çapındaki Yeşildere Köprülü
Kavşağı'ndan her gün binlerce araç geçiş
yapıyor. Hizmete açıldığı tarihten bu yana
kentin en işlek noktalarından olan ve Buca,
Konak, Bayraklı, Gaziemir gibi ilçelere geçiş
için kullanılan Yeşildere Caddesi üzerindeki
kavşak, sürücülerin kabiliyetlerini
göstereceği bir yol haline geldi. Özellikle
sabah saatlerinde işe gidiş ve akşam mesai
saatleri çıkışlarında yoğunluğun oluştuğu,
zaman zaman trafikteki sürücüler arasında
tartışmaların meydana geldiği kavşak, kentte
yaşayan sürücülere arasında macera
yaşatıyor. Kavşağa gelen ve gideceği
güzergaha geçiş yapmak isteyen sürücüler,
kaza tehlikesiyle karşı karşıya kalıyor.
Açıldığı tarihten bu yana onlarca kazanın
yaşandığı ve sürücülerin gün içerisinde
kavşakta ilerlemekte zorluk çektiği anlar ise
havadan görüntülendi.

Sürücülerden Vedat Yunus, “Burada çok
tehlikeli bir kavşak yapmışlar. Işıklandırma
yok, sağdan soldan girenler var ve çok
tehlikeli bir yol. Kabiliyetimize göre geçmeye
çalışıyoruz. Motorlular, arabalar kaza
yapıyor. Tünele girerken kazalar oluyor.
Devamlı sıkıntı yaşıyoruz. Buraya
ışıklandırma yapılırsa iyi olacağını
düşüyorum” dedi. Ege Yıldırım Can da,
“Aydın'dan İzmir'e geldiklerini belirten
sürücü Murat Balcı ise “İnsanlar için
tabelaların karmakarışık bir durumda
olduğunu görüyoruz. Bir altgeçit veya
ışıklandırma yapılabilir” diye konuştu. (İHA)
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Manisa'nın Salihli, Saruhanlı ve Gölmarmara
ilçeleri sınırlarında 'Ulusal öneme sahip
sulak alan' tescilli, 'Kuş Cenneti' olarak
bilinen Marmara Gölü, son yıllarda
kuraklık ve su kaybı nedeniyle kurudu.
Tepeli pelikan ve karabatak gibi nesli
tehlikede olanların da bulunduğu 101 farklı
türden 20 bin su kuşuna ev sahipliği yapan
gölde kayıklar karaya oturdu, balıkçılık
bitti. Zemininde derin yarıkların oluştuğu
göl, ayrıca çiftçilerce işgal edilip tarıma
açıldı. Türkiye'nin ilk iklim davasına konu
olan ve su tutana kadar Tarım İşletmeleri
Genel Müdürlüğü'ne (TİGEM) tahsis edilen
gölü kurtaracak proje tamamlandı. DSİ
2'nci Bölge Müdürü Hüseyin Koray Bilgi,
projenin 9 Mayıs'ta ihaleye çıkacağını

duyurdu. Konuya ilişkin Manisa Emniyet
Müdürlüğü Toplantı Salonu'nda
gerçekleşen il koordinasyon kurulu
toplantısında konuşan Bilgi, "Yaşanan
kuraklık ve suyun yetersiz gelmesinden
dolayı burada Bozdağ'dan, Marmara
Gölü'nün su beslemesi adı altında bir proje
yaptık. 9 Mayıs'ta ihalesini yapacağız. Proje
başladıktan sonra ne kadar su veririz? Ne
kadar potansiyeli var? O belirlenecek ve
daha sonra yapım işi adı altında
müteahhitlik kısmına geçeceğiz" diye
konuştu. Proje ile Bozdağ'dan akan suyun
Ahmetli, Sart, Tabak Çayı, Kurşunlu,
Gümüş regülatörleri vasıtasıyla mevcut
Kendirlik Besleme Kanalı üzerinden göle
getirilmesinin hedeflendiği belirtildi. (DHA)
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Talihsiz genç 20 
gün dayanabildi

Nazilli’de sürücü
kursu eğitmeni
Aysu Öncel (29)
yönetimindeki
kamyonet,
sürücüsünün
direksiyon
hakimiyetini
kaybetmesi sonucu
refüje çarparak
takla attı. Kazada
sürücü Öncel olay

yerinde hayatını kaybederken, araçta
bulunan C.A. ve M.Y. hafif Tuğçe Aydın
ağır yaralandı. Yoğun bakım
ünitesinde tedavi altına alınan Tuğçe
Aydın, 20 gün süren yaşam
mücadelesini kaybetti. Aydın’ın
cenazesi, Denizli’de gözyaşları
arasında toprağa verildi. (DHA)

Alay ettikleri için
2 kişiyi öldürdü
Kütahya’da Yunus Emre Mahallesi
Saba Sokak'ta faaliyet gösteren kuaför
salonuna tüfekle giderek iş yeri sahibi
Necmi Aslan (50) ile içeride müşteri
olarak bulunan Hüseyin Erden'i (60)
öldüren Rifat Kavuk'un (80)
emniyetteki işlemleri tamamlandı.
Adliyeye sevk edilen zanlı, çıkarıldığı
nöbetçi sulh ceza hakimliğince
tutuklandı. Kavuk, pişmanlık
duyduğunu, kendisiyle alay
edilmesinden dolayı olayı
gerçekleştirdiğini iddia etti. (AA)

Zehir baskınında
neler çıktı neler!

İzmir’de narkotik polisi, Konak ve
Çiğli’de bulunan 7 adres ile
Bornova’daki  şehirlerarası otobüs
terminalinde 2 otobüse operasyon
düzenledi. Aramalarda; 11 kilo 855
gram esrar-skunk, 30 bin 258 adet
sentetik ecza, 9 bin 850 adet extacy,
bin 100 gram metamfetamin, 1 adet
hassas terazi, 2 adet tabanca, 6 adet
tabanca fişeği ele geçirildi. Adli
makamlara sevk edilen 8 şüpheli
tutuklanırken, 3 şüpheli hakkında adli
kontrol tedbirleri uygulandı. (İHA)
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Hüseyin
Koray
Bilgi

Tuğçe Aydın

HABERİMİZ SES GETİRDİ
karavan işgaline neşter!
Ege Telgraf’ın kent gündemine
taşıdığı Mavişehir’deki karavan
işgalinin ardından Büyükşehir
Belediyesi ekipleri harekete

geçti. Yol kenarlarına bırakılan
karavanların kaldırılması 

için çalışma başlatıldı
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İçişleri Bakanı Ali Yerlikaya, 8
ilde düzenlenen "Mahzen-36"
operasyonlarında elebaşılığını
Semed Ötünç'ün yaptığı organize
suç örgütünün çökertildiğini ve
42 şüphelinin yakalandığını
bildirdi. Yerlikaya, sosyal medya
hesabından yaptığı açıklamada,
Bursa Yenişehir Cumhuriyet
Başsavcılığı koordinesinde Bursa
İl Jandarma Komutanlığınca
yapılan çalışmalar sonucu Bursa
merkezli İstanbul, Adana, İzmir,
Manisa, Bilecik, Muğla ve
Kırıkkale'de operasyonlar
düzenlendiğini belirtti. Yerlikaya,

"Aziz milletimizin bilmesini
isterim ki, hangi büyüklükte

olursa olsun organize suç
örgütlerini çökertip, adalete
teslim edeceğiz. Şafak sökerken
de gün batarken de
operasyonlarımız kararlılıkla
devam edecek" ifadelerini
kullandı. Yenişehir Cumhuriyet
Başsavcılığı’nı ve operasyonları
gerçekleştiren jandarma
personelini tebrik eden
Yerlikaya, operasyonlar
sonucunda, 6 ruhsatsız tabanca,
5 av tüfeği ile muhtelif miktarda
uyuşturucu madde ve çok sayıda
dijital materyale el konulduğunu
kaydetti. (AA)

Dev operasyonda 42 zanlı yakalandı
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‘İktidaradoğruemin
adımlarla yürüyoruz’

CHP İzmir İl Başkanı Şenol
Aslanoğlu ve İl Yönetimi, 31 Mart
yerel seçim sonrasında seçilen
belediye başkanlarını ziyaret ederek
değerlendirme toplantılarına başladı.
İlk toplantılarını Kiraz, Beydağ, Tire
ve Bayındır’da gerçekleştiren
Aslanoğlu, ilçe örgütlerinden yeni
dönem çalışmaları hakkında öneriler
aldı. 31 Mart sonrasında
Büyükşehir’de ve 28 ilçede büyük
başarı yakaladıklarının altını çizen
Aslanoğlu, bu başarının gerçek
sahiplerinin İzmirliler olduğunun
altını çizerek, bu desteğin belediye
başkanlarının sorumluluğunu daha da
artırdığına vurgu yaptı. Aslanoğlu,
“Bundan 100 yıl sonra da CHP’nin
birinci parti olduğu bu seçimler
konuşulacak ve hatırlanacaktır. Bizim
özellikle belediye başkanlarımızdan
beklentimiz, 100 yıl sonra da bu
seçimler konuşulurken, CHP’li
belediyelerin bu tarihi desteğin
karşılığını fazlasıyla verdiğinin de
konuşulmasıdır. Bunun tek yolu da
vatandaşlarımızın hayatına dokunan
hizmetlerden ve ilçelerimizin
çehresini değiştirecek, sosyal yönünü
güçlendirecek projelerden
geçmektedir.

Tüm belediye başkanlarımız bu
heyecana ve kararlılığa sahip. Elbette
ülkenin ekonomik şartları, özellikle
yeni kazandığımız belediyelerdeki
borç yükü oldukça zorlayıcı. Ama
belediye başkanlarımız bu işin
üstesinden gelecek liyakate ve
deneyime sahip. Üstelik hepsinin
arkasında büyük bir örgüt gücü var.
İlçe örgütlerimiz tıpkı seçimde olduğu

gibi belediye başkanlarımızın tüm
hizmetlerinde de destekçisi olmaya
devam edecek. Küçük Menderes
havzasındaki belediye başkanlarımız
sadece kendi ilçelerini değil tüm
bölgeyi kalkındıracak bir sinerjiyi
şimdiden yakalamış. Belediye
başkanlarımıza güvenimiz tam.
Hepsinin İzmirlilerin göğsünü
kabartacak hizmetlere imza atacağına

eminim” dedi
Kiraz, Beydağ, Tire ve Bayındır’da

ilçe örgütleri ile de bir araya gelen
Aslanoğlu “ İlçelerimiz gerçekten
birçok yerde bakanlara, vekillere,
devletin ve belediyelerin imkanlarına
karşı mücadele verdi ve kazandı.
Baskıcı ve ekonomik açıdan kısıtlı bir
dönemde çok büyük başarılara imza
attılar. İktidar belediyelerinin rahat

kazanacağı söylenen ilçelerde büyük
fark atarak bu seçimi partimize
kazandırdı. Bu olağanüstü başarı için
her ilçe başkanımıza ve örgütümüze
teşekkürlerimizi sunduk. Her büyük
başarı aynı zamanda büyük
sorumluluk demek. Bu seçim başarısı
da şimdi bizlere genel iktidarı
kazanma sorumluluğu vermiş ve
bunun yolunu açmıştır. Artık geçen
her gün CHP iktidarına yaklaştığımız
günlerin habercisidir. İlçelerimiz de
bu sorumlulukla çalışacak ve yeni
dönem çalışma planlarımızı buna göre
oluşturacağız. Bu ziyaretlerimiz aynı
zamanda bu planımızın ilk ayağı,
iktidar yolculuğumuzun ilk
adımlarıdır. Hem ilçe hem de belediye
başkanlarımızla çalışmalarımız
sürecek ve iktidar yolunda yapılacak
tüm çalışmaları birlikte yürüteceğiz”
dedi. (Haber Merkezi)

İYİ Parti Genel Başkanı
Müsavat Dervişoğlu, beraberindeki
heyetle Anıtkabir'i ziyaret etti.
Dervişoğlu başkanlığındaki heyet,
Aslanlı Yol'dan yürüyerek
Atatürk'ün mozolesine geldi.
Dervişoğlu'nun mozoleye çelenk
bırakmasının ardından saygı
duruşunda bulunuldu. Daha sonra
beraberindekilerle Misak-ı Milli
Kulesi'ne geçen Dervişoğlu,
Anıtkabir Özel Defteri'ne şunları
yazdı: "Aziz Atatürk, Türkiye
Cumhuriyeti Devleti için zat-i
devletlerinizin ortaya koyduğu
büyük vizyonun ve misyonun

izinde, Türk milletinin birliğini
amaçladığımız kutlu bir davanın
adanmış neferleri olarak gururla
huzurunuzdayız. 100. yılına erişen
cumhuriyetimizin kuruluş
felsefesinin, ilkelerinin ve
değerlerinin omuzlarımıza
yüklediği büyük sorumluluğun
bilincindeyiz. Aziz milletimizin
mutluluğu, refahı ve huzuru için
üzerimize düşen kıymetli vazifenin
farkındayız.

'İstiklal, istikbal, hürriyet, her
şey adaletle kaimdir' sözünüzden
aldığımız ilhamla, İYİ Parti olarak
devletle millet arasında, adalet

harcıyla ördüğünüz o sağlam
köprüyü, 100 yıl sonra yeniden inşa
etme hedefine doğru yürüyoruz.
Bizlere emanetiniz olan
cumhuriyetimizin, yönetimde,
fırsatta, imkanda, hayatın her
alanında milletimize sunduğu
adalet duygusu, bugün her ne
kadar yıpratılmış olsa da biz, sırtına
adaleti kuşanan demokrasi
sevdalıları olarak durmaksızın
mücadele etmeye kararlıyız.
Haksızlık karşısında adaletin
olduğunu göstermek, hukukun
üstünlüğünü tesis etmek,
milletimizin yüzünü güldürmek ve

bahtını döndürmek için İYİ Parti
çatısı altında 6 buçuk yıldır
verdiğimiz büyük ve anlamlı
mücadeleyi, bugünden sonra da bir
an olsun yorulmadan sürdüreceğiz.
Çünkü Türk milleti için verdiğiniz
şanlı mücadelenizden biliyoruz ki
'Hiç dinlenmemek üzere yola
çıkanlar, asla yorulmazlar'.
Yurdunu, milletini özünden çok
sevenler, asla yorulmazlar.
Memleket yolunda hürriyet için ant
içerek büyüyenler, asla
yorulmazlar. Aziz hatıranız önünde
minnet ve saygıyla eğiliyoruz.
Ruhunuz şad olsun." (AA)

Partisinin belediye başkanları ve ilçe yönetimlerini ziyaret eden CHP İl Başkanı
Aslanoğlu, “İzmirliler’in göğsünü kabartacak hizmetlere imza atacağına eminim” dedi

‘Üzerimize düşen kıymetli vazifenin farkındayız’

Ulaştırma ve Altyapı Bakanı Abdulkadir Uraloğlu, 4.
Uluslararası Akıllı Ulaşım Sistemleri Türkiye
Zirvesi’nde konuştu. Türkiye’nin Akıllı Ulaşım
Sistemleri ile tanışmasının ilk olarak elektronik ücret
ödeme sistemleriyle başladığını ifade eden Uraloğlu
“Tuğlaları üst üste koymak gibi hep geliştikçe daha iyi
olan sisteme geçiş yaptık. Artık hepimizin en kıymetlisi
zaman, yani hiçbirimiz bir yerde beklemek
istemiyoruz. Onun için biz de Serbest Geçiş Sitemi'ni
hayata geçirdik. Artık büyük şehirlerde uygulamaya
koyduğumuz Serbest Geçiş Sistemi’ni yakında ülke
genelinde yaygınlaştıracağız. Bir TAK vasıtasıyla araç
sahiplerimiz hiçbir bekleme yapmadan köprülerden
geçiyor ve geçmeye devam edecek” dedi. (İHA)

‘SERBEST GEÇİŞ 
Sistemi' yayılıyor

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan
Uluslararası Demokratlar Birliği (UID) Kapasite
Geliştirme ve Eğitim Çalıştayı katılımcılarını kabul
etti. Cumhurbaşkanı Erdoğan, "Sağa sola insan
hakları karnesi düzenleyenler, 35 bin Filistinlinin
ölümünü sadece seyretti. Batılı yöneticilerin, Gazze
katliamlarında takındığı ikiyüzlü politikaları ibretle
takip ediyoruz" dedi. "Hak verilmez, alınır" şiarıyla
mücadele temposunun biraz daha artırılması
gerektiğini vurgulayan Erdoğan, "Biz nerede
yaşarsak yaşayalım milletçe güçlü olmak
mecburiyetindeyiz. Asırlar boyu İslam'ın
sancaktarlığını yapmış, tarihi şanlı zaferlerle dolu bir
milletin evlatlarına zayıflık yakışmaz, geride olmak
asla ve asla yakışmaz" dedi. (AA)

‘İkiyüzlü politikaları 
ibretle takip ediyoruz’
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Milletvekilleri 
ne iş yapar?

Öncelikle milletvekillerinin ne iş
yaptığından bahsedeyim. Milletvekillerinin
TBMM'deki görevleri belirli bir süreliğine
temsil ile sınırlıdır. Kendilerini seçenleri,
yani halkı temsil ederler. Her ne kadar
belirli bir ilden aday olup seçimi kazanmış
olsalar da seçildikleri ili, bölgeyi veya salt
kendilerini seçen seçmenleri değil, bütün
milleti temsil ederler. Anlam itibariyle
milleti temsil eden, milletin hak ve
çıkarlarını kollayan, millet adına karar alan
veya veren, kendinden önce milleti
düşünmesi gereken, milletin oyuyla seçilen
ve milletin vergisiyle maaşı ödenen ve
kısaca bu vekilliği gereği milleti en iyi
şekilde temsil etmek zorunda olan kişi.
Vekillikten kastedilen vekalettir. Noterden
çıkarılan vekalet gibi, o vekâletlerde şöyle
yazar: beni temsile ve ilzama, adıma
kararlar almaya, imza atmaya gibi, bu
vekillikte aynı böyle bir vekalettir ve bunun
sonucu olarak en iyi şeklide icra
edilmelidir.

Ancak halkın seçtiği ama seçildikten
sonra kendisini halkın kralı sanan
versiyonları da mevcuttur piyasada. Peki
sizce milletvekilleri milleti yeterince temsil
ediyor mu? Halkın dertleriyle dertleniyor
mu? Vekili olduğu milletinde yaşadığı
ekonomik sıkıntıdan haberdar mı? Geçen
yazımda kaleme aldığım milletvekillerinin
seçilince elde ettiği özlük haklarının
vekillikleri bitince ellerinden alınmasıyla
ilgili önerimiz yoğun ilgi gördü.
Kazandıkları hakları yazmaya devam
ediyorum. Emekli olmadan görevi biten
vekilin sigorta farkı TBMM tarafından
ödendiğini biliyor musunuz? 

En tartışmalı hususlardan biri de
milletvekilinin emekliliği. Eğer bir vekil
zaten emekliyse hem aylık ödeneğini hem
de milletvekili emekliliğinden doğan
maaşını alabiliyor. Parlamento üyelerine,
en az 2 yıl görevde bulunmaları şartıyla,
cumhurbaşkanlarına bağlanacak yaşlılık
aylığının yüzde 45 oranında emekli aylığı
bağlanıyor. Görev süresi biten bir
milletvekili, emeklilik şartlarını sağlamışsa
51 bin 790 lira maaş alıyor. Eğer bir vekilin
görevi bittiyse ancak o tarihte henüz
emeklilik şartlarını karşılamıyorsa onlara
da bir "güzellik" TBMM Başkanlığı'ndan
geliyor. Bu vekillerin sigorta primleri, yine
en yüksek devlet memuru için esas alınan
prim üzerinden 4 yıl boyunca TBMM
tarafından ödeniyor. Milletvekili ya da eski
milletvekili ile bu isimlerin bakmakla
yükümlü oldukları kişilerin tedavi
masrafları da karşılanıyor. 

THY'den ekonomi sınıfı parasına
business class. Milletvekillerine Türk Hava
Yolları (THY) tarafından da bazı
avantajlar sağlanıyor. Milletvekilleri,
ekonomi sınıfından aldıkları biletleri
ücretsiz olarak business class'a
dönüştürebiliyor. Telefon faturaları
"şirketten" Milletvekillerinin yasama
dönemleri içindeki haberleşme giderleri de
büyük ölçüde sağlanıyor. Vekil ofislerine
iki ayrı operatörün hattının takılı olduğu iki
ayrı cep telefonu veriliyor ve faturalar da
TBMM tarafından ödeniyor. Ancak bu
fatura tutarlarının yıllık toplamının, o yılın
aralık ayına ait milletvekili ödenek ve
yolluk net tutarı toplamının iki katını
geçmemesi gerekiyor. Eğer geçerse kalan
ücret vekil tarafından ödeniyor.
DİPLOMATİK PASAPORT

Milletvekillerine, eşlerine ve
çocuklarına, görevleri devam ettiği süre
boyunca diplomatik pasaport tahsis
ediliyor. Vekilliği sona erenlere ve eşlerine
ise ömür boyu taşıyacakları hususi damgalı
pasaport temin ediliyor. (Devam edecek)

KARAKAYA

HER ŞEYİ KONUŞALIM
YUNUShaberci36@gmail.com

Recep
Tayyip

Erdoğan 

Abdulkadir
Uraloğlu

Şenol
Aslanoğlu 

Müsavat
Dervişoğlu
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10. Uluslararası Urla
Enginar Festivali kapsamında
Urla Belediye Başkanı Selçuk
Balkan tanıtım toplantısı
düzenledi. Başkan Balkan
toplantıda, üç günlük festivalde
neler yapılacağını anlattı,
gazetecilerin sorularını
yanıtladı. Toplantıya; İzmir
Gazeteciler Cemiyeti Başkanı
Dilek Gappi, Doğal Sofra Urla
Derneği Başkanı Bilge Bengisu
Öğünlü ve gazeteciler katıldı.
Başkan Balkan, festival
dolayısıyla kentin nüfusunun 1
milyonu aşacağını söyleyerek,

“Festivalimizi karnaval
boyutundan öte üreticinin de
katıldığı, gastronomi turizminin
de eklendiği vatandaşımızın
sahip çıktığı bir festival haline
getirmek istiyoruz” dedi. İzmir
Gazeteciler Cemiyeti Başkanı

Dilek Gappi de Türkiye’de son
yılların en gözde ilçesinin Urla
olduğunu ve önümüzdeki
sürecin medya ve yerel
kurumlarla, belediyelerle yeni
bir iş birliğinin de başlangıcı
olabileceğini düşündüğünü
ifade etti. Başkan Gappi,
Urla’nın hak ettiği noktalarda
olabilmesi adına ve doğru,
bağımsız, ilkeli gazetecilik
yapabilmek için ortak
çalışmalara ihtiyacın olduğunu,
yerel basının gücünü daha da
artırmaya kararlı olduklarını
dile getirdi. (Haber Merkezi)

‘DÖNÜŞÜM’ HEMEN ŞİMDİ

Yerel seçimler öncesi başkan adaylarının en önemli vaatleri ‘kentsel dönüşüm’ olmuştu
Uzmanlar, deprem bölgesi İzmir’de çalışmalara çok acil başlanması gerektiğini söyledi

Egetelgraf.com’dan 
Memduh Güney’in haberi

Katıldığı bir panelde, “Deprem
konusunda İzmir ile ilgili endişeler-
imiz var. Çünkü bu şehirde 15 fay
var” diyen Prof. Dr. Naci Görür’ün
uyarısı, akıllara Türkiye’nin üçüncü
büyük kentinde yaşanabilecek olası
faciaları getirdi. “İzmir’i kesen fay-
ları bilmiyoruz” diyen Prof. Dr.
Görür, yarıkların ne zaman de-
prem ürettiğini ve ne durumda
olduklarını bilmedikleri için bunu
önemli bir sorun olarak gördük-
lerini söyledi. 31 Mart yerel seçim-
leri öncesi hem İzmir Büyükşehir
hem de ilçe belediye başkan aday-
larının tamamı kentsel dönüşüm
vurgusu yapmıştı. 

Çalışmalarını ne zaman ve nasıl
hayata geçirecekleri merak konusu.
İlk iş olarak yapı envanteri çıkarıl-
ması gerektiğinin altını çizen İzmir
Jeofizik Mühendisleri Odası
Başkanı Sinancan Öziçer, “Yol
haritasının netleşmesi için yapı en-
vanterinin çıkarılması gerekiyor. Şu
ana kadar genel olarak gözlemsel
çalışmalar yapıldı ancak bu süreçte
gözlemsel değil, aletsel cihazlarla
çalışmaların yapılması lazım. Bu
çalışmalarla kentsel dönüşüm an-
lamında bina envanteri hızlı bir
şekilde hazırlanabilir” diye
konuştu.

“ÖNCELİK VERİLMELİ”
Yapı envanteri çıkarılmasının

zahmetli bir iş olmadığını, günde
bir ya da iki binanın bu şekilde in-
celenerek çalışmaların tamamlan-
abileceğini söyleyen Öziçer,
“Geçmiş yıllarda İzmir’de mikro
bölgeleme çalışması yapıldı ancak
çok büyük bir maliyet çıktı. Bu
çalışma, onda bir maliyetle tamam-
lanabilir. Geçmişte yer altıyla ilgili
çalışmalar yapıldı. Bu
süreçte yerin üstüne de
bakılması lazım. Çalış-
malara öncelik ver-
memiz ve bütçe
ayırmamız yeterli”
ifadelerini kullandı.
İzmir Büyükşehir
Belediye Başkanı
Cemil Tugay ile
Karşıyaka Belediye
Başkanlığı yaptığı
dönemde ortaklaşa
çalışmalar yaptıklarını
söyleyen Öziçer,

“Geçmişte kendisiyle yapı envan-
terine yönelik çalışmalar yaptık.
Özellikle Mavişehir’de in-
celemelerimiz oldu. Kendisiyle
tekrar görüşmeler yaparak bu
konuda çalışmalar yapacağımızı
düşünüyorum” dedi. 

“BİR YILA TAMAMLANIR”
Prof. Dr. Naci

Görür’ün belirtmiş
olduğu faylarla ilgili yo-
rumlarını aktaran Öz-
içer, “Hasar verici
fayların Ege Denizi’nde
olduğunu görüyoruz.
Bunun için de öncelikle
o fayların incelenmesi
lazım. Sismik yansıma
yöntemiyle çalışmalar
yapılır. Bu konuda
Dokuz Eylül Üniver-
sitesi deniz bilimlerine
ait Piri Reis gemisi kul-

lanılabilir. Böyle bir
imkanımız varken bir yıl
içerisinde Ege Denizi’ni
kapsayacak şekilde taran-
abilir ve tomografisi or-
taya çıkabilir”
değerlendirmesinde bu-
lundu.

Yerel seçim öncesi bu
konunun sık sık gün-
demde olmasının sevin-
dirici bir gelişme
olduğunun altını çizen
TMMOB İnşaat

Mühendisleri Odası İzmir Şube
Başkanı Eylem Ulutaş Ayatar,
“Kenti yönetmeye talip kişilerin bu
konuyu önemsiyor olması çok
kıymetli. Ancak şimdi önemli olan
seçilenlerin sözlerine sahip çıkarak
yerine getirmeleri. Kentsel
dönüşüm kolay bir konu değil.
Sorunlar birikerek bugüne kadar

geldi. Kentleşme
sorunu, yapı üretimi gibi
sorunlar var ve devam
ediyor. Kalitenin daha
fazla olması gerektiğine
inanıyoruz. İlk olarak
mevcut yapı stoğu üz-
erinden çalışmalar
başlamalı. Ancak bu
çalışmalar tek başına
belediyelerin işi değil.
Belediyeler de bu nok-
tada farkındalığı artır-
malı. Yapı stoğunun
yenilenmesiyle ilgili olan

kısımda devlet kendi sorumlu-
luğunu bilerek belediyelerle,
üniversitelerle, meslek odalarıyla iş
birliği içerisinde çalışmalı” dedi. 

“İLK İŞ YAPI STOĞU”
“Bugün İzmir Büyükşehir

Belediyesi ile görüşsek ilk olarak
sorunlu yapı stoklarını masaya
yatırmak isteriz” diyen Ayatar,
“Geçmiş yıllarda Bayraklı’da, Bor-
nova’da yapmış olduğumuz bir-
takım çalışmalar var. Bu bölgeler
önemli ve çalışmaları detaylandır-

mamız lazım. Yapı stoğu çok fazla
risk altında. Aynı zamanda
güçlendirme çalışmalarına da önce-
lik vermemiz gereken bölgelerimiz
var” ifadelerini kullandı. 

“BİRİM KURULMALI”
“Kentsel dönüşüm ya da

yerinde dönüşüm” diyen yerel
yönetimler uzmanı Mehmet Zeki
Fidandal, “Kentsel dönüşüm
belediyelerin imar planlarında be-
lirlediği yerde, yerinde dönüşüm de
binaları eski olan bir apartmanın
yerinde yapılması gerek. Bir an
önce belediyeler
‘kentsel
dönüşüm
yerinde
dönüşüm’ birimi
kurarak bu işe
başlamalı. Bu
birim bina sahip-
leriyle temasa
geçerek müteah-
hitlerle onları
bir araya getir-
erek bir an önce
anlaşmalarını
sağlayabilir.
Özellikle deprem bölgesinde bulu-
nan çevre ve şehircilik müdürlük-
leri ve belediye birimleri tarafından
tespit edilen riskli binalardan
başlaması şartıyla çalışmalar hı-
zlanır. Bu çalışmalar hem belediye
şirketlerini zarardan kurtarır hem
de istihdam yaratır” diye konuştu.

Kentin yüzde 65’i
bu güzergahta

İzmir'in merkezinde konut satışları
sabit kalırken, bu oranın ilçelerde her
geçen ay arttığını dile getiren İzmir
Emlak Kulübü Derneği Başkanı
Rıdvan Akgün, vatandaşların daha çok
İzmir Banliyö Sistemi (İZBAN) hattında
bulunan ilçeleri tercih ettiğini belirtip,
"Son dönemde İzmir'in merkezindeki
konut satışları yüzde 35 iken,
ilçelerde bu oran yüzde 65. İzmirlinin
yüzde 65'i İZBAN güzergahına
taşınıyor" dedi. (DHA)

Kruvaziyerde 
rekor kırılacak

“Ülkemize 2024’ün ilk 2 ayında 23
kruvaziyer gemisi geldi. Bu, aynı
zamanda bir rekor. Çünkü en son
2015’te 22 gemi gelmişti. Yolcu
sayısına baktığımızda 24 bin 881
kişinin geldiğini görüyoruz. En son
2011’de bu alanda gemiyle 28 bin
yolcu gelmişti. Yani bu da bir rekor”
diyen Camelot Maritime Yönetim
Kurulu Başkanı Emrah Yılmaz
Çavuşoğlu, yatırımlarla dünyanın ilk 3
kruvaziyer ülkesinden biri olmamız
gerektiğini söyledi. (Haber Merkezi)

Başkan Çerçioğlu
hukukçuları ağırladı

Türkiye Barolar Birliği Başkanı
Erinç Sağkan, Türkiye Barolar Birliği
Saymanı Gökhan Bozkurt, Aydın
Barosu Başkanı Sezgin Çetin ve
beraberindeki heyet, Aydın
Büyükşehir Belediye Başkanı Özlem
Çerçioğlu'nu ziyaret etti. Ziyarette
Başkan Sağkan, Bozkurt ve Çetin,
Başkan Çerçioğlu'nu başarılı
çalışmalarından dolayı tebrik etti.
Başkan Çerçioğlu da heyete nazik
ziyaretlerinden dolayı teşekkür
ederek görevlerinde başarılar diledi.
(Haber Merkezi)

“Yerel basının gücünü artırmaya kararlıyız”

Özlem 
Çerçioğlu

ASLA İHMALEGELMEZ!

Sinancan Öziçer

Mehmet Zeki Fidandal

Eylem Ulutaş Ayatar

MEMDUH
GÜNEY 
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İZMİR İTFAİYESİ’NDEN ÖNCÜ BİR ADIM DAHA

İzmir Büyükşehir Belediyesi İtfaiye Dairesi
Başkanlığı, Toros Yangın ve Doğal Afet
Eğitim Merkezi’ni uluslararası sertifikalı yangın
eğitimlerinin düzenleneceği bir merkeze
dönüştürmeye hazırlanıyor. Uluslararası
Endüstriyel Acil Durum Hizmetleri Yönetimi
Örgütü (JOIFF) akreditasyonu için zorlu
eğitimlerden başarıyla geçen itfaiye personeli
sertifikalarını almaya başladı. Türkiye’ye örnek
pek çok çalışma ve başarıya imza atan İzmir
İtfaiyesi, endüstriyel yangınla mücadele
alanında hem ülkeye hem dünyaya öncü olacak
önemli bir adım daha attı. Toros Yangın ve
Doğal Afet Eğitim Merkezi'nde birçok özel
şirket,  kurum ve kuruluşa; tünel, sanayi,
endüstriyel, bina ve araç yangını gibi konularda
eğitim veren İtfaiye Dairesi Başkanlığı, bu
eğitimleri uluslararası boyuta taşımak için
kolları sıvadı. Uluslararası Endüstriyel Acil
Durum Hizmetleri Yönetimi Örgütü (JOIFF)
akreditasyonuna sahip eğitim merkezi olmak
için harekete geçen İtfaiye Dairesi Başkanlığı,
bu alanda verilen eğitimlere katıldı. 

SENARYO
İlk etapta 19 kişiden oluşan eğitimci ve

itfaiye personeli 11 yangınla mücadele ve 5
endüstriyel kurtarma eğitim istasyonunda
uygulamalı eğitimden geçti. Endüstriyel
tesislerde acil durumlara müdahale konusunda
yetkin çalışan yetiştirmenin hedeflendiği
eğitimlerde, yangın türlerine karşı strateji,

teknik, yangın teçhizatının kullanımı, ekipman
tanıtımı, ekip oluşturma ve ekip koordinasyonu
gibi konularda eğitim alan İzmir İtfaiyesi
ekipleri endüstriyel yangınla mücadele bilincini
ve becerilerini ileri bir seviyeye taşıdı. Farklı
endüstriyel yangın türlerine müdahale

stratejileri ve yöntemleri gibi durumlarda
yetkinliğini arttırdı. Yüzden fazla senaryo ile
uygulamalı eğitimi başarıyla tamamlayan itfaiye
personeli, sertifika almaya hak kazandı.
Türkiye'de kamu kurumları arasında ilk kez
İzmir itfaiyesi, bu eğitimi almış oldu. Haziran
ayında ikinci bir grup daha eğitim alarak
sertifikalarını alacak. Akreditasyon süreci;
eğitim müfredatı ve eğitim tesisinin incelenmesi
ile devam edecek. JOIFF akreditasyonu
alındığında Toros Yangın ve Doğal Afet
Eğitim Merkezi uluslararası sertifikalı
endüstriyel yangın eğitimlerinin verildiği bir
merkeze dönüşecek. (Haber Merkezi)

Ateş savaşçılarına
JOIFF SERTİFİKASI 

Mesaiye günün erken saatlerinde
gerçekleştirdiği mahalle ziyaretleriyle
başlayan Bornova Belediye Başkanı Ömer
Eşki, Tuna Mahallesi’nde incelemelerde
bulundu. Başkan Eşki mahalleyi, Muhtar
Orhan Tahirler ile birlikte sokak sokak gezdi,
sorunları yerinde tespit edip talepleri aldı.
Günün ilk ışıklarıyla kepenklerini açan esnafa
sürpriz yaparak hayırlı işler dileyen Eşki,
mahalle kahvesinde oturdu, vatandaşlarla
çay içip sohbet etti. 

‘KATILIMCI YÖNETİM’
Bornova’yı muhtarlar, sivil toplum

kuruluşları ve Bornovalılarla birlikte
yöneteceklerinin de altını çizen Başkan Ömer
Eşki, ”Tuna Mahallesi de Çamdibi bölgemizin

köklü yerleşim alanları arasında yer alıyor.
Geçmişten gelen birikmiş sorunları ve
mahalle sakinlerinin istekleri var. Gereken
çalışmaları yaparak tüm sorunları çözeceğiz.
Önceliğimiz belediyenin temel hizmetleri olan
temizlik, yol, park-bahçelerin bakımı, zabıta
denetimlerini geliştirmek” diye konuştu.

Her zaman ve her yerde vatandaşlarla
içiçe olacaklarını ifade eden Bornova Belediye
Başkanı Ömer Eşki, “Atalarımızın söylediği
gibi: 'Erken kalkan yol alır.’ Bu nedenle
normal mesainin dışında da
mahallelerimizde, sokaklarımızdayız. Var
gücümüzle çalışıyoruz. Güne erken
başlıyoruz çünkü Güçlü Bornova
yolculuğumuzda uzun bir yolumuz var” dedi.
(Haber Merkezi)

BORNOVA’DA BAŞKAN MESAİYE ERKEN BAŞLADI

Bayraklı’da hıdırellez 
hazırlıkları sürüyor

Menderes semaları 
rengarenk olacak
Menderes Belediyesi Geleneksel Uçurtma
Şenliği Pazar günü 13. kez gerçekleşecek.
Her sene Menderes Belediyesi tarafından
Özdere Çevre Koruma Dayanışma ve
Geliştirme Derneği’nin katkılarıyla
düzenlenen Menderes Belediyesi
Geleneksel Uçurtma şenliği bu yıl 13. kez
gerçekleşecek. Özdere Gençlik Parkı’nda 5
Mayıs Pazar günü düzenlenecek etkinlikte
Hıdırellez coşkusu da yaşanacak. 3 bin
tane uçurtmanın ücretsiz dağıtılacağı
şenlik saat 15.00’de başlayacak. Alanın
çeşitli yerlerinde kurulacak sahnelerde;
yüz boyama, balon şekillendirme, pamuk
şeker ve patlamış mısır çocuklar ile
buluşturulacak. (Haber Merkezi)

Daha modern 
bir Kuşadası
Proje ve çalışmalarıyla kente değer katan
Aydın Büyükşehir Belediyesi, Kuşadası’nda
bir çalışmayı daha tamamladı. Büyükşehir
Belediyesi Fen İşleri Daire Başkanlığı
tarafından Atatürk Bulvarı’nda yapımı
gerçekleştirilen bisiklet ve yürüyüş yolu,
vatandaşların kullanımına sunuldu. 2 bin
500 metre uzunluğundaki sahil şeridinde
yapımı gerçekleştirilen bisiklet ve yürüyüş
yolu, yerli ve yabancı turistler için yeni bir
rota daha oluşturdu. Proje, sporseverler ve
bisiklet tutkunlarından da tam not aldı.
Atatürk Bulvarı üzerinde yapımı
tamamlanan proje ile Kuşadası yeni bir
bisiklet ve yürüyüş yolu daha kazanmış
oldu. (Haber Merkezi)

Ömer
Eşki

Bayraklı Belediyesi, baharın habercisi
Hıdırellez’i Doğançay’da düzenlenecek
şenlikle kutlayacak. 5 Mayıs'ta
gerçekleştirilecek etkinlik; spor
müsabakaları, müzikli gösteriler, şovlar ve
danslarla renklenecek. Etkinliğin finalinde
ise sazıyla, türküleriyle ünlü sanatçı Tolga
Sağ sahne alacak. Birliğin, beraberliğin
simgesi, baharın habercisi Hıdırellez,
Bayraklı Belediyesi tarafından
Doğançay’da düzenlenecek birbirinden
eğlenceli etkinliklerle kutlanacak. Tolga
Sağ, konserde sanatseverlerle buluşacak.
Etkinlikler Hıdırellez ateşi ile sona erecek.
Bayraklı Belediye Başkanı İrfan Önal, “Tüm
İzmirlileri 5 Mayıs Pazar günü
Doğançay’daki şenliğimize bekliyoruz”
dedi. (Haber Merkezi)

Buca Belediyesi,  tarımsal
üretimde çeşitliliği artırmak
amacıyla köyler bölgesinde
meyve fidanı dağıtımı yaptı.
İzmir’in merkezinde en fazla
tarım arazisine sahip Buca’da,
verimli toprakları yeniden
tarımsal üretime yönlendirmek
için çalışmalarını sürdüren Buca
Belediyesi, köyler bölgesindeki
üreticilere desteğe devam ediyor.
Yöre halkını katma değeri
yüksek ürünlerle üretime teşvik
eden Belediye, Doğancılar,
Kırklar, Belenbaşı, Kaynaklar,
Karacağaç mahallelerinde ürün
çeşitliliğini artırmak için ayva,
Trabzon hurması, şeftali cinsi
meyve fidanı dağıttı. Tarımsal

üretimin her alanında Buca
Belediyesi’nin kendilerine verdiği
destekten duydukları mutluluğu
dile getiren Bucalı üreticiler,
Başkan Görkem Duman’a çok
teşekkür etti.

‘DESTEĞİMİZ SÜRECEK’
Belediye olarak kırsal

kalkınmaya büyük önem
verdiklerini belirten Belediye
Başkanı Görkem Duman,
“İzmir’in merkezinde en verimli
topraklara sahip ilçede yaşıyoruz.
Bu topraklardaki üretimi
sürdürmek için çiftçilerimize her
türlü desteği vermeye devam
edeceğiz” diye konuştu. 
(Haber Merkezi)

Buca’da üreticiye fidan desteğiBuca’da üreticiye fidan desteğiBuca’da üreticiye fidan desteğiBuca’da üreticiye fidan desteğiBuca’da üreticiye fidan desteğiBuca’da üreticiye fidan desteğiBuca’da üreticiye fidan desteğiBuca’da üreticiye fidan desteğiBuca’da üreticiye fidan desteğiBuca’da üreticiye fidan desteğiBuca’da üreticiye fidan desteği

1990’da kuruldu
Uluslararası Endüstriyel Acil Durum
Hizmetleri Yönetimi Örgütü JOIFF, 1990
yılında Birleşik Krallık’ta rafinerilerde
yangın uzmanı kişiler tarafından edinilen
tecrübelerin ve yangından korunma
konularındaki bilgilerin paylaşımını yapmak
amacıyla kuruldu.  İtfaiyeciler için eğitim
prosedürleri geliştiren JOIFF, bu eğitimleri
vermeye yetkin, hem donanımı hem de
eğitmen kaynağı olan eğitim merkezlerine
akreditasyon veriyor. 
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Sorunların zaman kaybetmeden çözüme
kavuşturulması için belediye bürokratları da
toplantıda hazır bulundu. Bir vatandaşın, Çiğli
sınırlarında bulunan bir altyapı sorununu
iletmesinin ardından Karşıyaka Belediye
Başkanı Ünsal, Çiğli Belediye Başkanı Onur
Emrah Yıldız’ı arayarak yardım talebinde
bulundu. Yıldız’ın sorunu çözme sözü salonda
bulunanlar tarafından alkışla karşılandı.
“Karşıyaka’yı birlikte yöneteceğiz” sloganıyla,
vatandaşları da yerel yönetim sürecine dahil
etmek isteyen Karşıyaka Belediye Başkanı B.
Yıldız Ünsal, söz verdiği Vatandaş
Buluşması’nın ilkini gerçekleştirdi. Belediye
Meclis Salonu’nda gerçekleşen buluşmaya
200’ün üzerinde Karşıyakalı katıldı. Talep ve
önerileri tek tek dinleyen Başkan Ünsal, çözüm

için bürokratlarına talimat verdi, konuların
takipçisi olacağını söyledi.

JET ÇÖZÜM
Halk Buluşması’nda söz alan bir vatandaş,

Karşıyaka Spor Kulübü’nün Selçuk Yaşar
Tesisleri önündeki yolun bozuk olduğunu ve su
taşkınları nedeniyle yüzlerce sporcunun yolu
geçmekte zorluk yaşadığını belirtti. Karşıyaka
Belediye Başkanı B. Yıldız Ünsal, Çiğli sınırları
içinde yer alan soruna da duyarsız kalmadı ve
toplantı sırasında Çiğli Belediye Başkanı Onur
Emrah Yıldız’ı arayarak destek talebinde
bulundu. Yol ile ilgili sorunu dinleyen Yıldız, o
bölge için, İZSU’nun da içinde yer alacağı yeni
bir proje hazırladıklarını söyledi ve çok kısa
sürede köklü bir çözüm üreteceklerinin

müjdesini verdi. İki başkan arasındaki “tele-
çözüm ortaklığı” salonda bulunan vatandaşlar
tarafından alkışla karşılandı.

“HER AY YAPILACAK”
Başkan B. Yıldız Ünsal her ayın son salı

gününde Vatandaş Buluşmalarını
tekrarlayacaklarını ve farklı mahallelerdeki
belediye tesislerinde halkın talep ve önerilerini
dinleyeceklerini söyledi. Başkan Ünsal “Başta
temel belediyecilik hizmetleri olmak üzere,
farklı konularda vatandaşlarımızın görüş ve
önerileri bizler için çok önemli. Düzenli olarak
gerçekleştireceğimiz vatandaş buluşmaları ile
Karşıyakalıları da yerel yönetim sürecine dâhil
edeceğiz ve sorunları daha kısa sürede
gidereceğiz” dedi. (Haber Merkezi)

2014-2019 yılları arasında Bornova Belediye
Başkanlığı yapan Olgun Atila, göreve yeni seçilen
Bornova Belediye Başkanı Ömer Eşki’yi ziyaret
etti. Görev yaptığı dönemde birlikte çalıştığı
Eşki’ye; “Kardeşim, arkadaşım” diye hitap eden
Atila, Bornova’da dolu dolu, başarılı bir 5 yıl
geçeceğine inandığını söyledi. Kendisinden önce
görev yapan belediye başkanlarının yaptığı işlerle
anılmasına her zaman katkıda bulunacağını ifade
eden Başkan Eşki, “Başta Dost Market olmak
üzere Olgun Başkan ve diğer başkanlarımızın
yaptığı olumlu işleri üzerine katarak devam

ettireceğim” dedi. Bornova’ya yaptığı hizmetler
nedeniyle Olgun Atila’ya teşekkür eden Bornova
Belediye Başkanı Ömer Eşki, “Görev yapmış tüm
başkanlarımıza Bornova’ya kazandırdıkları için çok
teşekkür ediyorum. Bu yüzden de kurumsallık ve
hizmette devamlılık adına benden önceki
başkanların yaptığı olumlu çalışmaları daha da
geliştirmeye çalışarak devam ettireceğim.
Bunlardan biri de Olgun Başkan’ın hayata geçirdiği
Dost Marketler olacak. Kapanan şubeleri aynı
yerde açarken yenilerini ekleyeceğiz. Açılışlarını da
inşallah birlikte yapacağız” dedi. (Haber Merkezi)

İhtiyaç sahiplerinin
her zaman yanında
Manisa’nın Yunusemre Belediyesi

Kadın ve Aile Hizmetleri
Müdürlüğü, bünyesinde bulunan
ikinci el ev eşyası hizmetiyle
yardımseverler ile ihtiyaç
sahiplerini buluşturuyor. Eşya
bağışında bulunmak isteyen
vatandaşların kullanılabilir
durumda olan ev eşyaları
müdürlük ekipleri tarafından
adreslerinden alınarak ihtiyaç
sahiplerinin evlerine
ulaştırılıyor. Yapılan hizmetin
vatandaş odaklı olduğunu
belirten bağışçı Abudder Yıllık
eşyaların gerekli yerlere
ulaştığını belirtti. Bağışçılar ile
ihtiyaç sahibi vatandaşlar
taleplerini 444 62 09 numaralı
çağrı merkezi üzerinden
belediyeye iletebiliyor. (İHA)

İZSU Genel Müdürlüğü ekipleri,
taşkın tedbirleri kapsamında
derelerde yürüttüğü temizlik
çalışmalarına devam ediyor.
Titizlikle yürütülen çalışmalar
kapsamında Selçuk ilçesinde yer
alan dere yataklarından bir yılda
yaklaşık 17 bin ton atık malzeme
çıkarıldı.  İZSU Genel Müdürlüğü,
kış aylarında taşkın riskinin, yaz
aylarında ise koku ve sinek gibi
şikâyetlerin önüne geçmek
amacıyla düzenli olarak dere
temizliği yapıyor. Bu kapsamda
Selçuk ilçesinin 14 mahallesinden

geçen Mezarlık, Görünmez,
Abuhayat, Karıncalı, Derebent ve
Yemişlik derelerinde İZSU
ekiplerince yürütülen çalışmalar
tamamlandı. İş makineleriyle
desteklenen ve 25 kilometreye
ulaşan dere temizliği
çalışmalarıyla, dere
yataklarından 17 bin ton atık
malzeme çıkarıldı; derelerin
hidrolik akışı sağlandı. İZSU
ekipleri, olası bir taşkında
çevredeki tarım arazileri için risk
oluşturan Şirince Deresi’nde ise
temizlik çalışmalarına devam

ediyor. İZSU, Selçuk’un 8
mahallesinde şiddetli yağışlarda
tıkanma riski taşıyan dere-yol
geçişleri için de harekete geçti.
Atatürk, Çamlık, Ondört Mayıs,
Acarlar, Zeytinköy, Şirince, İsabey
ve Gökçealan mahallelerinde
tespit edilen 15 noktada yürütülen
çalışmalarda, toplam 188
metrelik dere-yol geçişi imalatı
yapıldı. Vatandaşların talepleri
doğrultusunda ilerleyen
çalışmalarla bölgenin aşırı
yağışlara karşı direnci artırıldı.
(Haber Merkezi)

İZSU ekipleri derelerden 17 bin ton atık çıkardıİZSU ekipleri derelerden 17 bin ton atık çıkardıİZSU ekipleri derelerden 17 bin ton atık çıkardıİZSU ekipleri derelerden 17 bin ton atık çıkardıİZSU ekipleri derelerden 17 bin ton atık çıkardıİZSU ekipleri derelerden 17 bin ton atık çıkardıİZSU ekipleri derelerden 17 bin ton atık çıkardıİZSU ekipleri derelerden 17 bin ton atık çıkardıİZSU ekipleri derelerden 17 bin ton atık çıkardıİZSU ekipleri derelerden 17 bin ton atık çıkardıİZSU ekipleri derelerden 17 bin ton atık çıkardı

‘Engelli annelerini 
işe yerleştireceğim’

Ayvalık’ta barınak 
oylaması şaşkınlığı

Yeni park için 
anlaşma tamam
Nazilli Belediyesi ile Cumhuriyet
Başsavcılığı Uzlaştırma Bürosu arasında
imzalanan protokol kapsamında Zafer
Mahallesi 1730 Sokak’ta yapılması
planlanan park için çalışmalar başladı.
Nazilli Belediyesi Fen İşleri Müdürlüğü
ekipleri, Zafer Mahallesi 1730 Sokak’ta
park yapım çalışmalarına devam ediyor.
Yaklaşık 2 bin 100 metrekare alanda
kurulan parkın, kenar bordür taşları
döşenerek stabilizesi gerçekleştirildi.
Çocuk oyun alanı, fitness bölümü, yeşil
alan ve oturma noktalarının yer alacağı
park; peyzaj çalışmalarının
tamamlanmasının ardından
vatandaşların kullanımına açılacak. (İHA)

Çiğli Belediye Başkanı Onur Emrah Yıldız,
26 mahalle muhtarı ile bir araya geldi.
Muhtarların tam desteğini alan Başkan
Yıldız, muhtarların görüşlerini dinlerken;
önemli mesaj ve müjdeler verdi. Mahalle
muhtarlarından, engelli çocuğu olan ve
geçim sıkıntısı çeken anneleri iş için
kendisine yönlendirmelerini isteyen
Yıldız, “Çiğli olarak, diğer belediyelerden
farklı bir uygulamayı hayata geçireceğiz.
Özellikle engelli çocuğu olan kadınlar ne
bir komşuya, ne bir sinemaya, ne de bir
alışveriş merkezine gidebiliyor. Eğer
mahallenizde böyle bir anne varsa; lütfen
hemen bana yönlendirin” dedi. 
(Haber Merkezi)

Ayvalık Belediyesi Mayıs ayı olağan
meclis toplantısı Vural Sineması Nejat
Uygur Sahnesi’nde gerçekleştirildi. 2023
bütçesinin oy birliğiyle onaylandığı
mecliste şaşkınlık yaratan bir gelişme
yaşandı. Meclis toplantısında, projesi
biten ve ruhsatı verilen, ayrıca; tüm
yapım, imal, inşa ile faal hale getirilip
tamamlanması maliyet ve tefrişi giderleri
hayırsever Ayvalıklı vatandaş Ahmet
Armağan Yavuz tarafından
karşılanmasına rağmen Ayvalık
Belediyesi Geçici Hayvan Bakımevi ve
Rehabilitasyon Merkezi’nin yapımına
Cumhur İttifakı meclis üyeleri çekimser
oy kullandı. (Haber Merkezi)

Eski Başkan’dan yeni Başkan’a

Olgun
Atila

Ömer 
Eşki
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Yüce Rabbimiz şöyle buyuruyor:
“Kullarım, beni sana sorduklarında,
bilsinler ki, ben onlara çok yakınım. Dua
edenin duasına karşılık veririm. Öyleyse
kullarım davetime uysunlar ve bana
iman etsinler ki doğru yolu bulsunlar.” 

Okuduğum hadis-i şerifte ise
Peygamber Efendimiz (s.a.s) şöyle
buyuruyor: “Kabul edileceğine gönülden
inanarak Allah’a dua edin...” 

Yüce Rabbimizin darlıkta ve bollukta,
neşede ve üzüntüde, her şart ve
durumda bize lütfettiği bir iltica kapısı
vardır. Bu kapının adı, dua kapısıdır.

Dua, Allah’a imanımızın ve
kulluğumuzun sözlü bir tezahürüdür.
Rabbimizin yüceliğinin ve daima O’nun
yardımına muhtaç olduğumuzun
itirafıdır. Dua, ibadetlerimizle birlikte
Allah’ın rahmet ve bereketini, af ve
mağfiretini talep ettiğimiz
yakarışımızdır. Görev ve
sorumluluklarımızı yerine getirdikten
sonra kararlılığımız ve gayretimizin bir
ifadesidir. Dua, bizi diri tutan manevi bir
güçtür. Kötülüklere karşı koruyan bir
kalkandır.

Yüce Rabbimiz,
duanın en nâdîde
örneklerini Kur’an-ı
Kerim’de
peygamberlerin
dilinden bize
öğretmiştir.

Hz. Âdem’in dilinde
dua, nedamettir. O ve
eşi Hz. Havvâ, yaptıkları
bir hatadan sonra
hemen pişmanlık
duyarak şu sözlerle
Allah’a sığınmışlardır:
“Rabbimiz! Biz kendimize zulmettik.
Eğer bizi bağışlamaz ve bize merhamet
etmezsen hüsrana uğrayanlardan
oluruz.”  

Hz. İbrâhim’in dilinde dua, sadakattir.
O, nice ağır imtihanlardan geçmesine
rağmen Allah’a teslimiyetini hiçbir
zaman yitirmemiş ve şöyle niyazda
bulunmuştur: “Rabbimiz! Bizi sana
teslim olanlardan eyle, soyumuzdan da
sana teslim olacak bir ümmet çıkar.” 

Hz. Eyyûb’un dilinde dua, sabır ve
metanettir. O, yakalandığı amansız
hastalık karşısında şu dua ile Rabbinden
şifa talep etmiştir: “Rabbim! Ben bir
derde tutuldum. Sen, merhametlilerin
en merhametlisisin.” 

Hz. Yûsuf’un dilinde dua, iyi bir insan
olma ve hayırlı bir akıbete ulaşma
dileğidir. O, iffetinden ödün vermediği
için uğradığı çirkin iftira karşısında nice
sıkıntılara maruz kalmış ve Rabbine

şöyle yakarmıştır: “Allah’ım! Dünyada da
ahirette de beni himaye eden, koruyup
gözeten Sensin. Canımı Müslüman
olarak al ve beni salih kimselerin
arasına kat!” 

Hz. Mûsâ’nın dilinde dua, Allah’tan
yardım ve kolaylık istemektir. O, inkârcı
zalimlerin türlü zorbalıklarına asla
boyun eğmemiş, ümidini yitirmemiş ve
şöyle diyerek Allah’a dua etmiştir:
“Rabbim! Gönlüme ferahlık ver. İşlerimi
kolaylaştır.” 

Hz. Îsâ’nın dilinde dua, helal ve temiz
rızık talep etmektir. O, kendisine iman
edenlerin isteklerini şu duayla Allah’a

arz etmiştir: “Rabbimiz!
Bizi katından rızıklandır.
Sen rızık verenlerin en
hayırlısısın.” 

Peygamber Efendimiz
(s.a.s)’in pek çok
hadisinde bizim için nice
güzel dua örnekleri vardır.
Biz onun dualarından;
yaratılışımızın gayesini,
varlığımızın amacını
öğreniriz. Dünyada
mutluluğa ahirette ebedi
kurtuluşa nasıl

ulaşabileceğimizin yollarını görürüz.
Onun dualarında imanın, ibadetin ve
güzel ahlakın bir mümin için neler ifade
ettiğini, hâsılı iyi bir insan, samimi bir
Müslüman olma gayretini görürüz.

Duanın bereketinden, verdiği huzur ve
sükûnetten kendimizi mahrum
bırakmayalım. Ailemiz, milletimiz ve
tüm insanlığın selameti için Rabbimize
gönülden dua edelim. Gazze’de ve
dünyanın farklı yerlerinde zulme maruz
kalan kardeşlerimizin kurtuluşu için
Cenâb-ı Hakk’a niyazda bulunalım.

Hutbemi her gün yatsı namazından
sonra okuduğumuz Bakara sûresinin
son ayetinde yer alan şu dua ile
bitiriyorum:

“Rabbimiz! Bizi bağışla! Bize
merhamet et! Rahmetinle muamele
eyle! Sen bizim sahibimiz ve
yardımcımızsın; kâfirlere karşı bize
yardım et!” 

Günün Ayeti

Rahman ve Rahim olan ALLAH'ın adı ile...
"Allâh ve melekleri Peygamber'e çokça salât

ederler. Ey mü'minler! Siz de O'na çokça salât getirin
ve tam bir teslimiyetle selâm verin."

Ahzâb Suresi: 56

Günün Hadisi
Ebû Zerr (Radıyallâhu Anh) anlatıyor: "Resûlullah (Aleyhissalâtu

Vesselâm) efendimiz buyurdular ki: "Dünyada zâhidlik, helâl olanı
haram etmek veya malı ziyân etmekle olmaz. Gerçek zâhidlik,

Allah´ın elinde olana, kendi elinde olandan daha çok güvenmen ve bir
müsîbete düştüğün zaman getireceği sevabı sebebiyle, onun devamına

rağbet göstermendir."
[Tirmizî, Zühd 29, (2341); İbnu Mâce, Zühd 1, (4100).]

Günün Sözü
Bugünkü sıkıntılarınız, dün yaptığınız işlerden kaynaklanır.

İbn-i Sina

Günün Duası
Allah’ım, Hz. Muhammed ve âline salat eyle.
Allahım, bizi saadet, selâmet, Kur'ân ve iman

ehlinden eyle.
Âmin.
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Peygamberimizin örnek ahlakı
Güzel ahlak adı altında toplanan tüm

güzel vasıfları örnek insan olarak en
mükemmel şekilde yaşayan insan hiç
şüphesiz Peygamberimizdir (a.s.m.) O’nun
ahlakı o kadar yücedir ki, Bizzat Cenab-ı
Hak, O’na hitaben şöyle buyurur
“Muhakkak Senin için tükenmeyen bir
mükafat vardır. Çünkü Sen pek yüce bir
ahlak üzerindesin” (Kalem süresi 4)

Nitekim, Hz. Aişe Efendimizin
ahlakından örnek almak isteyen
Sahabilere şöyle buyurmuştur: “Siz
Kur’an’ı okuyor musunuz? O’nun ahlakı
Kur’an’dır” Peygamberimizin hayatından
her tabakadan insanlar örnek alacak
yönler bulabilir. Bizatihi insan olarak
O’nun hayatından alacağı sayısız fazilet ve
güzellikler yanında, kendi mesleğini ve
cemiyetteki yerini ilgilendirecek pekçok
derside alabilir. Çünkü O’nun hayatı her
yönüyle örnektir. Peygamberimizin
ahlakının en mühim bir hususiyeti, Allah
vergisi oluşudur. Allah, O’nu kusursuz,
eksiksiz, mümtaz bir şekilde yaratmıştır.
O’nu terbiye edem, edep ve ahlakın en
seçkin özellikleriyle süsleyen Yüce
Rabbidir. Diğer bir hususiyette birbirine
zıt ve ters huyların orta yolu, doğru yolu
bulmasıdır. Bazı anlar olmuş en cesur bir
asker gibi meydanlara çıkmış savaşmış.
Ama bu halinde bile yumuşak kalpliliğini,
merhametini esirgememiştir. Bu kadar
ağır bir vazife üzerinde olduğu halde, O
kendisini Rabbine vermiş, Gününün büyük
kısmını ibadetle geçirmiştir. Bu yönüyle
dünyadan alakasını kesmiş görünse de O
hep sosyal hayatın içinde idi. O’nun ahlakı
bir meleke halinde idi ki O’nu gören
herkes faziletleri ile yaratıldığı kanaatine
varırdı.
PEYGAMBERİMİZİN AHLAKI

Peygamber efendimiz hiçbir halini
insanlardan saklamamıştır. Çünkü O’nun
her hali Sahabiler için bir örnek teşkil
etmektedir. Peygamberimizin aile
hayatına ait meseleleri Aişe validemizden
öğreniyoruz. “Resulullah hiçbir zaman
şahsı için kin tutmazdı. Birşeye kızarsa
Kur’an kızdığı için kızar, beğenirse Kur’an
beğendiği için beğenirdi. Ne kötü söz
söyler, ne de kötülük yapmak isterdi.”

Hz. Ali ise O’nun ahlakını şöyle
anlatmaktadır: “Daima güleryüzlü, güzel
huylu idi. Kimse ile çekişmez bağırıp
çağırmazdı. Pinti ve cimri değildi. Çok
konuşmaz, boş şeylerle uğraşmazdı.
Hiçbir kimseyi arkasından kınamaz
ayıplamazdı.”

Enes bin Malik “O insanların en lütuf
karıdır. Bir köleyi, bir çocuğu dahi geri
çevirmezdi. Biri ile musafaha
ettiği zaman, elini tutan
kimse bırakmadıkça elini
bırakmazdı.”

Efendimiz tevazu ve

alçakgönüllülüğün en makbulünü ve
erişilmesi mümkün olmayanı yaşamıştır.
İnsanlar içinde hiçbir şekilde
peygamberlik imtiyazını kullanmamış,
kendisini üstün görmemiştir ve bir “Kul
peygamber olarak kalmayı istemiştir.”.
Çok defa elini öpmek isteyenleri, aşırı
şekilde hürmet gösterenleri hoş
karşılamazdı.

Hendek savaşında ashabıyla hendek
kazmış, Kuba mescidi inşasında bir işçi
gibi çalışmış, hep ashabıyla oturmuş,
kendini onlardan farlı görmemiştir. Veda
haccına giderken sırtında sadece dört
dirhem değerinde kadife parçası,
devesinin üzerinde ise yırtık bir sitte
bulunuyordu.
YUMUŞAK HUYLULUĞU

Peygamberimiz peygamberliğinden
öncede, sonra da insanların en halimi ve
en yumuşak huylusu idi. O şahsına yapılan
kötülüklerden dolayı hiçbir
şekilde intikam almayı
düşünmezdi. Kendisine yapılan
türlü türlü eziyetlere,
hakaretlere rağmen O
tahammül ediyordu.
O’nun yumuşak
huyluluğuna, insanları
Hakk’a davet ederken
gösterdiği sabra
Tevrat’ta da işaret
edilmiştir. Hatta
Tevrat’taki
özellikleri
Efendimizde olduğunu
gören Yahudi alimleri de
müslüman oluyorlardı.
On sene hizmetinde
bulunan Enes bin
Malik “Bana bir kere dahi
olsun of demedi” şeklinde
sözleriyle O’nun hilmini tasvir
etmektedir.
MERHAMETİ VE ŞEFKATİ

Merhamet ve şefkat O’nun yüce
şahsiyetinin bir aynası mesabesindedir.
O’nun kadar merhametli, O’nun kadar
müşfik ve ince ruhlu bir insan
gelmemiştir. Ki O Cenab-ı Hakk’ın Rahim
ve Rauf ismini alması ne kadar
merhametli ve müşfik bir kalbe sahip
olduğunu gösterir. Tevbe süresinin 128.
ayetinde “And olsun ki size içinizden bir
Peygamber geldi ki, sıkıntıya uğramanız
O’na çok ağır ve güç gelir. Size çok
düşkündür. Bütün mü’minlere
merhametli ve esirgeyicidir”
buyurmaktadır. Fakirleri, köleleri,

zayıfları korur herkese eşit
muamele ederdi. Duasında da

“Allah’ım beni fakir yaşat,
fakirlerle haşret” diye
yalvarıyordu.
(Yeni Asya Yayınları)

Peygamberimizin örnek ahlakı
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Yatırım dünyası, teknolojinin hızlı evrimiyle
birlikte yeni bir döneme girdi. Yapay zekâ,
geleneksel yöntemlerin yanı sıra, yatırım
stratejilerinin belirlenmesinde önemli bir rol
oynar hale geldi. Gelişen algoritmalar, büyük
veri analizi ve makine öğrenimi gibi teknolojiler;
yatırımcılara daha akıllı, piyasa volatilitesine ve
belirsizliğine ayrıca hızla değişen finansal
ortamlara kolay uyum sağlayan veri odaklı
kararlar alma imkânı sunmaya başladı.

Yapay zekâ, finansal piyasalardaki karmaşık
veri setlerini analiz ederek gelecekteki trendleri
öngörebiliyor ve bu sayede riskleri daha etkili
bir şekilde yöneterek piyasa eğilimlerini tahmin
ediyor. Bu ise, yatırımcılara belirsizliklerle dolu
piyasalarda daha bilinçli ve bilgiye dayalı
kararlar alma imkânı sağlıyor. Yatırımcılar,
büyük veri analizi sayesinde piyasa trendlerini
belirleme, riskleri azaltma ve getirileri optimize
etme konularında büyük bir şansa sahip oluyor.

Birçok yatırım şirketi ve fon yönetimi, yapay
zekâ ve makine öğrenimi tekniklerini
kullanarak alınan yatırım kararlarını
desteklemeye ve uygulamaya başladı.

Algoritmik işlem stratejileri ile piyasadaki anlık
verilere dayanarak otomatik olarak alım-satım
yapılabiliyor ve bu sayede insan hataları
minimize ediliyor. Günümüz finans dünyasında
yatırım süreçleri, milyonlarca veri noktasını
içeren büyük data setleriyle yoğun bir etkileşim
içinde bulunuyor, yapay zekâ sayesinde bu
verilerden olası senaryoların oluşturulması,
trendlerin belirlenmesi ve gelecekteki
senaryoların analizi sağlanıp, eski yöntemlerin
aksine çok daha fazla bilgi odaklı ve veri
destekli karar alma olanağı sağlanıyor.
Geleneksel yatırım süreçlerinde genellikle
manuel karar alma yöntemi uygulandığından
zaman alıcı ve yorucudur. Ancak yapay zekâ,
algoritmalar aracılığı ile anlık veri analizi
yaparak hızlı karar alabilme şansını
vermektedir. Daha önce gerçekleşen finansal
olaylar ve krizlerden elde edilen verilere dayalı
öğrenmeler ve modellemeler olası risklerin
tespitinde daha etkili olmakta ve bu sayede
yapay zekâ olası risk etkenlerini çok etkili bir
şekilde değerlendirmektedir. Bu durum,
yatırımcıların portföylerini daha güvenli bir
şekilde yönetmelerine olanak sağlamaktadır.
Ayrıca yapay zekâ ile alınan yatırım
kararlarında insan faktörünün etkisi minimum
düzeyde olduğundan duygusal kararların
getirdiği riskleri en aza indirilmekte ve
piyasalardaki duygusal dalgalanmalar,
algoritmalar aracılığıyla daha objektif bir
şekilde analiz edilmektedir. 

Makine öğrenimi algoritmaları, geçmiş
verilerin ışığında sürekli olarak öğrenmekte ve
yeni bilgilere uyum sağlamakta olduğundan
gelecekteki trendleri daha doğru bir şekilde
tahmin edebilme yeteneğine sahiptir. Bu
sayede yatırım stratejilerinin sürekli olarak
iyileştirilmesine olanak tanır ve yatırımcıların
daha proaktif bir strateji izlemelerine ve

potansiyel fırsatları önceden yakalamalarına
olanak sağlar. 

Ancak, yapay zekâ tabanlı yatırım stratejileri
de bazı riskleri ve dezavantajları beraberinde
getirebilir. Yapay zekâ modelleri, veri
kalitesine bağlıdır. Analizde kullanılan veri
setleri eksik veya hatalı ise, yapay zekâ
tahminleri yanıltıcı olabilir. Yapay zekâ tabanlı
algoritmaların çalışma prensipleri yatırımcılar
tarafından tam olarak anlaşılamadığından
güven sorunları oluşabilir. Beklenmedik piyasa
hareketlerini tahmin etmede sınırlı
kalabileceğinden, özellikle olağandışı
koşullarda, hatalı tahminler yapabilir.
Yatırımcılar, yapay zekaya aşırı güvenerek
diğer önemli faktörleri göz ardı edebilirler ve
bu durum riskleri artırabilir.

Yine de yapay zekâ destekli yatırım
stratejilerinin giderek daha yaygın hale gelmesi
kaçınılmazdır. Bu nedenle, yatırımcılar ve
finans profesyonelleri, bu teknolojileri anlamak
ve etkin bir şekilde kullanmak için gerekli
çalışmaları yapmaktadır. Yatırım dünyasında
yapay zeka devrimi, sadece stratejileri
değiştirmekle kalmayıp aynı zamanda
yatırımcıların bakış açısını da değiştirmekte,
geleceğin yatırımcıları için, veri odaklı ve
teknoloji destekli yaklaşımlar, başarıya giden
yolda kritik bir rol oynamaya başlamaktadır.

Gelecek hafta verilerin açıklanacağı
takvimden önemli olanları aşağıda
paylaşıyorum.
Ekonomik veri takvimi
06 Mayıs 2024, Pazartesi Çin Hizmet/Bileşik
PMI
06 Mayıs 2024, Pazartesi Almanya
Hizmet/Bileşik PMI
06 Mayıs 2024, Pazartesi Euro Bölgesi
Hizmet/Bileşik PMI
06 Mayıs 2024, Pazartesi Euro Bölgesi ÜFE

Aylık/Yıllık
06 Mayıs 2024, Pazartesi OECD TÜFE
Aylık/Yıllık
07 Mayıs 2024, Salı Japonya Hizmet/Bileşik
PMI
07 Mayıs 2024, Salı Almanya Dış Ticaret
Dengesi
07 Mayıs 2024, Salı Euro Bölgesi Perakende
Satışlar
08 Mayıs 2024, Çarşamba Almanya Sanayi
Üretimi (Aylık-Yıllık)
09 Mayıs 2024, Perşembe Çin Dış Ticaret
Dengesi
09 Mayıs 2024, Perşembe İngiltere Faiz Oranı
10 Mayıs 2024, Cuma Japonya Cari İşlemler
Dengesi
10 Mayıs 2024, Cuma İngiltere Dış Ticaret
Dengesi
10 Mayıs 2024, Cuma Türkiye Sanayi Üretimi
(Aylık-Yıllık)
10 Mayıs 2024, Cuma Türkiye İstihdam Oranı

Ekonomi ve finans sözlüğü
Getiri eğrisi / Verim eğrisi: Herhangi bir

zaman diliminde bir yatırım aracının çeşitli
vadeleri ile bu vadelerdeki getirileri arasındaki
ilişkinin grafiksel ifadesidir. Dikey eksende
getiri/verim , yatay eksende ise vadeler yer alır.
Pozitif eğimli (normal) getiri eğrisi, negatif
eğimli getiri eğrisi, düz getiri eğrisi ve orta
vadelerde yüksek getiriyi ifade eden getiri
eğrileri olarak sınıflandırılırlar (TCMB).

Yatırım fonları: Halktan katılma belgeleri
karşılığı toplanan paraların, yatırım şirketleri
tarafından sermaye piyasası araçları ile ulusal
ve uluslararası borsalarda işlem gören altın ve
diğer kıymetli madenlerden oluşan portföye
dönüştürülmüş halidir. Yatırım şirketleri
tarafından yönetilen bu fonlar özelliklerine ve
yatırım alanlarına bağlı olarak yatırımcılara
farklı şekilde getiriler sağlamaktadır (TCMB).

TOK SAVAŞER

FİNANSALPUSULA
HALE hale.tok@finansalpusula.com

Yatırımın
geleceği:
Yapay zeka
trendi

Egetelgraf.com’dan 
Didar Demirci’nin haberi

Resmi Gazete’de yayımlanan
Cumhurbaşkanı kararıyla 1 Mayıs’tan
itibaren gelir vergisi kesintilerinde
değişikliğe gidildi. Söz konusu kararla,
1 Mayıs’tan 30 Nisan’a kadar vadesiz
ve 6 aya kadar vadeli mevduat faiz
gelirleri üzerinden yapılan stopaj
oranları yüzde 5’ten yüzde 7,5’a
çıkarıldı. Yine, 1 yıla kadar olan vadeli
mevduat faiz gelirleri üzerinden de
yüzde 3 olan stopaj oranı 1 Mayıs’tan
itibaren yüzde 5’e yükseldi. Daha önce
1 yıldan uzun vadeli mevduat
faizlerinden herhangi bir stopaj
kesintisi yapılmazken, 1 Mayıs’ta
yayımlanan Cumhurbaşkanı kararıyla
bu hesaplardan yüzde 2,5 kesinti
yapılacağı kararlaştırıldı. Öte yandan
Kur Korumalı Mevduat (KKM)
hesaplarından daha önce de faiz
üzerinden herhangi bir kesinti
yapılmıyordu. Yeni kararda da bu
durum devam ediyor. Konuya ilişkin
sorularımızı yanıtlayan İzmir Yeminli
Mali Müşavirler Odası Başkanı Yaşar
Zengin, “Bu Türk paralı mevduat
hesaplarını bir nebze maliyetlerini
artıracak. Faiz kesinti yüzde 2,5

artacağına göre TL yatırımında bir
miktar azaltma olacak gibi görünüyor”
dedi.

TL TEŞVİĞİ AZALDI
Yatırımcıların TL mevduat

hesaplarında uzun vadeli yatırımlar
yapması için daha önce düşük gelir
vergisi uygulaması olduğunu belirten
Zengin, “Burada sonuç olarak
ekonomi yöneticileri Türk Lirası
mevduat hesaplarının uzun vadeli
olarak tutulmasını teşvik etmeyi
amaçlıyor. Dolayısıyla bir yıldan fazla
vadeli bir mevduat hesabı açtığınız
zaman düne kadar, ‘Bir vergi
almayacağım, kesinti yapmayacağım’
deniliyordu. Dün itibariyle ‘yüzde 2,5
kesinti yapacağım’ noktasına geldi. Bu
biraz da faiz oranlarının yüksek
olmasından kaynaklı, vergi gelirlerini

artırmaya yönelik bir tedbir gibi
görünüyor. Kademeli bir düzenleme
var. Amaç uzun vadeli mevduat
hesaplarını teşvik etmek. Tabii bu
ortamda insanlar uzun vadeli mevduat
hesaplarını ne kadar tercih eder o da
ayrı bir soru işareti” sözlerini kaydetti.

Gelir vergisi oranlarında yapılan
değişikliğin ayrıca Türkiye
ekonomisinin düzelme sinyali
olarak da değerlendiren Zengin,
“TL mevduat hesaplarını teşvik
yöntemlerinden biri de stopaj
oranlarını düşük tutmaktır. Düne
kadar kademeli şekilde bu oranlar
daha düşük seviyede idi. Dolayısıyla
yatırımcılar açısından faiz
gelirleri üzerinden daha
düşük miktarda vergi
kesintisi yapılıyordu. Esas
amaç vergi gelirlerini

artırmak gibi görünse de bu kesinti
oranlarının bir miktar artırılmasını,
ekonominin eskiye oranla yavaş yavaş
rayına oturuyor şeklinde bir sinyal
olarak da değerlendirebiliriz”
ifadelerini kullandı. Öte yandan vergi
miktarının sermaye gelirleri üzerinden
artırıldığına da dikkati çeken Zengin,
“Sermaye üzerinden vergi

miktarlarını artırdığına göre
devletin burada açık bir şekilde
vergi gelirlerine ihtiyacı var.
Ama ekonomik açıdan
baktığımız zaman daha önce

düşük vergi oranları varken yeni
kararname ile bunu biraz

artırdıysa bunu bir
nebze TL mevduat
hesaplarında belli bir
noktaya geldiğini
söyleyebiliriz” dedi. 

Türkiye ekonomisi
rayınamı oturuyor?Aydınlı ihracatçılar

yine gururlandırdı
Ege Zeytin ve Zeytinyağı İhracatçıları

Birliği’nde düzenlenen 2023 yılı Mali
Genel Kurul Toplantısı’nda
gerçekleştirilen ‘EZZİB İhracatın
Yıldızları Ödül Töreni’nde, Aydınlı
ihracatçılar gururlandırdı. Aydın Ticaret
Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Fevzi
Çondur, Aydınlı zeytin ve zeytinyağı
ihracatçı firmaların, ambalajlı zeytin ve
zeytinyağı kategorisinde ihracat yıldızı
ödülünü almasının Aydın için büyük bir
gurur ve onur olduğunu ifade etti.
(Haber Merkezi)

‘Üyelerimize kol
kanat gereceğiz’

İzmir Elbiseciler Odası 14 Mayıs’ta
Eşrefpaşa Selahattin Akçiçek Kültür
Merkezi’nde olağanüstü genel kurula
gidiyor. Çıraklıktan itibaren sektörün
içinde olan, 16 yıldır da işyeri sahibi
olarak oda üyesi olan Fatih Kıraç, umut
vadeden aday olarak farklı projelerle
adaylığını açıkladı. Kıraç, “Camiadaki
dayanışmayı güçlendirecek,
kuracağımız Yardımlaşma Fonu ile zor
durumda üyelerimize kol kanat
gereceğiz” dedi. (Haber Merkezi)

Turfanda patates
için son hasat!

Elverişli iklimi ve verimli topraklarıyla
birçok ürünün yetiştirildiği Muğla'da
turfanda patates, verimi ve fiyatıyla
üreticisini sevindirdi. Datça’da  2 bin dekar
alanda hasadı yapılan turfanda patatesin
son sökümleri yapılıyor.Yaklaşık bir aydır
hasadı yapılan patates, tarım işçileri
tarafından özenle toplanarak selelere
konuluyor. Kasalanarak kamyona
yüklenen patatesler, manav ve pazar
tezgahlarında yerini almak üzere hallere
gönderiliyor. (AA)

Great Place To Work
Sertifikası sahibi işverenlerin dahil
olduğu Türkiye’nin En İyi
İşverenleri Listesi açıklandı.
Folkart, 250-499 Çalışan Sayısı
Kategorisi’nde Türkiye’nin En İyi
İşverenleri arasında yer aldı. Daha
önce iki kez üst üstte Ege’nin En İyi
İşverenleri Listesi’nde yer alan
Folkart, Harika İşyeri Unvanı’nı son
başarısı ile taçlandırdı. Saya Grup
insan kaynakları direktörü Kezban
Sancak, ödül nedeniyle Folkart
çalışanlarına teşekkür etti. Folkart
insan kaynakları müdürü Adile
Kutludağ ise iki yıl üst üste Ege’nin
en iyileri arasında olduktan sonra,
Türkiye’nin En İyi İşverenleri
Listesi’ne girerek, başarılı
serüvenlerini taçlandırdıklarını

söyledi. The Grand Tarabya
Otel’de düzenlenen ödül törenine
Saya Grup insan kaynakları
direktörü Kezban Sancak Elay ve
Folkart insan kaynakları müdürü
Adile Kutludağ ile şirket

çalışanları katıldı. Bu yıl
Türkiye’nin En İyi İşverenleri
Listesi, şirketlerin çalışan sayısına
göre altı kategori üzerinden
açıkladı. Folkart, 250-499 Çalışan
Sayısı Kategorisi’nde Türkiye’nin

En İyi İşverenleri Listesi’nde yer
aldı. Daha önce iki kez üst üstte
Ege’nin En İyi İşverenleri
Listesi’nde yer alan Folkart,
Harika İşyeri Unvanı’nı daha da
ileriye taşıdı. (Haber Merkezi)

‘Harika İşyeri Unvanı’ ile başarısını taçlandırdı

Fatih
Kıraç

Vadeli hesaplardan yapılan
stopaj kesintisi artırılırken,
bu durum KKM hesaplarına

yansıtılmadı. Uzmanlara
göre bu uygulama, vergi

gelirlerini artırmaya yönelik
bir tedbirden ibaret

Yaşar
Zengin

DİDAR
DEMİRCİ
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Ege Üniversitesi Rektörü
Prof. Dr. Necdet Budak’ın
girişimleri neticesinde
Bergama’da Ege Üniversitesi
arazisinde inşa edilen yurdun
fiziki şartları Cumhurbaşkanı
Recep Tayyip Erdoğan'ın
talimatlarıyla iyileştirilerek yatak
kapasitesi 750’ye çıkarıldı. Ege
Üniversitesi Rektörü Prof. Dr.
Necdet Budak, Bergama ve
Aliağa'da eğitim gören
öğrencilere yönelik hizmete açılan
Bergama Kredi Yurtlar Kurumu
Öğrenci Yurdu'nu ziyaret etti.
Yetkililerden bilgi alan Rektör
Prof. Dr. Necdet
Budak,
“İzmir’imizin
merkezi başta
olmak üzere birçok
lokasyonunda şehre
ve topluma katkı
sunan Ege
Üniversitesinden
desteklerini hiçbir
zaman esirgemeyen

Cumhurbaşkanımız Sayın Recep
Tayyip Erdoğan’a şahsım ve
üniversitem adına teşekkür

ediyorum” dedi. Rektör Prof. Dr.
Necdet Budak, “Bölgedeki
yükseköğretim kurumlarına bağlı
akademik birimlerde öğrenim
gören öğrencilerin barınma
ihtiyaçlarını karşılayan yurdun
fiziki olanakları iyileştirildi.
Kapasitesi artırılarak 750 kişilik
yatak sayısına ulaştırıldı.
Üniversitemiz öğrencilerinin daha
iyi koşullarda eğitim alabilmeleri
için çalışmalarımızı sürdürüyoruz”
diye konuştu.  (Haber Merkezi)

Psikolog ve aile danışmanı Rojin Nazik, uyku
felcinin, bir kişinin uykuya dalarken veya
uyanırken geçici olarak hareket edememesi
veya konuşamaması durumunda ortaya
çıkan bir olgu olduğunu söyledi. Nazik,
“Genellikle bir kişi uyku aşamaları arasında,
özellikle de hızlı göz hareketi (REM) uykusu
ile uyanıklık arasında geçiş yaparken
meydana gelir. REM uykusu sırasında
beyniniz oldukça aktiftir ve canlı rüyalar
görülebilir, ancak kaslarınız tipik olarak
rüyalarınızı fiziksel olarak
gerçekleştirmenizi önlemek için geçici bir
felç durumundadır. Uyku felci kendi başına
ortaya çıkabilir” dedi. (Haber Merkezi)

UZMANLAR:UYKU 
FELCİNE DİKKAT! 

Kurulduğu 1998 yılından bugüne Almanca eğitiminde
bütünleşik çözümler sunan DAS Akademie
tarafından düzenlenen MintiDate bu yıl 10. kez
yapıldı. Tüm Almanca öğretmenlerinin severek
katıldığı ve heyecan ile beklediği, Almanca eğitim
camiasının en büyük etkinliği MintiDate 2024. Kaya
İzmir Thermal Hotel & Convention Center’da
gerçekleşti. Türkiye’nin her yerinden Minticity
kullanan yaklaşık 150 Almanca öğretmeni ile yurtiçi
ve yurtdışından gelen diğer katılımcıları bir araya
getirdiklerini belirten DAS Akademie Kurucu Ortağı
Nilgün Akdoğan etkinlikte Almanca eğitim camiası
için çok faydalı olan eğitimler ve çalışmaların
gerçekleştirildiğini, eğlenceli dijital oyun
“MintiGuru”nun oynandığını söyledi. (Haber Merkezi) 

150 ÖĞRETMEN 
İZMİR’E KONUK

Yurdun kapasitesi 
750 kişiye çıkarıldı

Bu etkenler lösemiye 
zemin hazırlayabiliyor!
Ülkemizde de çocukluk çağı kanserlerinde löseminin görülme sıklığı artıyor. Öyle
ki çocukluk döneminde tüm kanserlerin yaklaşık yüzde 35'ini lösemi oluşturuyor

Çocuk hematolojisi ve
onkolojisi uzmanı Doç. Dr. Sema
Aylan Gelen “Ülkemizde her yıl
1200- 1500 çocuğa lösemi tanısı
konulmakla birlikte, bildirilmeyen
vakalar da göz önüne alındığında,
yaklaşık olarak yılda 2000 çocuğa
yeni teşhis konulduğu tahmin
edilmektedir. Son yıllarda
tedavilerdeki ilerlemelere rağmen
lösemi sıklığında artış olması, bu
hastalığın sadece genetik
etkilenme sonucu değil, çevresel
etmenlere de bağlı olabileceğini
destekliyor” diyor. Lösemi tedavi
edilmediğinde ölümcül bir
hastalık olmasına karşın, bilimsel
gelişmeler ışığında, uygulanan
güncel tedavi protokolleriyle tam
iyileşmenin sağlanabildiği bir
hastalık haline geldiğini, tedavide
etkin sonuç alınmasında ise erken
teşhisin kilit rol oynadığını
vurgulayan Doç. Dr. Sema Aylan
Gelen, lösemi hakkında bilinmesi
gerekenleri anlattı.

Annelerin bebeklik
döneminde enfeksiyonlara karşı

aşırı korumacı olmaması ve
bebeklerini ‘hasta olur’
endişesiyle cam bir fanus
içerisinde büyütmemesi
gerektiğini belirten Doç. Dr.
Sema Aylan Gelen “Bebeklik
döneminde enfeksiyonlardan
korunma amaçlı aşırı izolasyona
bağlı olarak enfeksiyonların geç
çocukluk döneminde
geçirilmesi, bağışıklık
sisteminin anormal yanıt
vermesine yol açabilir. Bu
durumun da lösemi
riskini arttırabildiği
düşünülmektedir” diyor. 

ERKEN TEŞHİS
Lösemi teşhisinde

gecikme olması
tedavi sürecinde
zorluklara ve hayati
risklere sebep
olabiliyor. Lösemi
genellikle ani başlayan
belirtiler ile ortaya
çıksa da bir kısmı sinsi
ve yavaş ilerliyor, aylar

süren seyir izleyebiliyor. Doç. Dr.
Sema Aylan Gelen, bazı
belirtilerin sadece lösemi
hastalığına özgü belirti
olmamakla birlikte, hekime
mutlaka başvurulması gereken
uyarıcı işaretleri olduğunu
belirterek, erken teşhisin tedavide
kritik öneme sahip olduğunu
vurguluyor.  

Çocuk hematolojisi ve
onkolojisi uzmanı Doç. Dr.
Sema Aylan Gelen lösemiye
işaret edebilen bazı
belirtilerin ebeveynlerce
çok iyi gözlemlenmesi ve

doktora danışılması
gerektiğini

vurgulayarak bu
belirtileri

“Kemik
ağrısı
ve

eklem ağrısı, uzamış ve verilen
tedavilere yanıt vermeyen inatçı
ateş, halsizlik, çabuk yorulma,
çarpıntı, solukluk, ciltte kırmızı
beneklenmeler, vücutta artan
morluklar, anormal ve/veya
durdurulamayan kanama (burun,
diş eti kanamaları veya kız
hastalarda her zamankinden
farklı aşırı ve uzamış adet
kanamaları), lenf bezlerinde
şişme” şeklinde sıralıyor.
(Haber Merkezi)
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Var mıdır çevremizde fıtıkı olmayan,
neredeyse çok az. Omurgamız sesini
belki de fıtık ile duyuruyor düzensiz

hayat, yetersiz beslenme, yetersiz hareket ve ağır
çalışma şartları beraberinde ister istemez omurga
problemleri ve hatta fıtıkı yanında getiriyor. Peki
nedir bu fıtık? Omurgamız, 23 tanesi hareketli
olmak üzere 33 tane “omur” adı verilen kemiğin
üst üste dizilimiyle meydana gelir ve hareket
sistemimizin en önemli destek elemanını
oluşturur. Bu kemikler birbirine sıkı sıkıya bağlı
olup aralarında “disk” adı verilen kıkırdaklar
bulunur. Omurlar arasındaki diskler hareketler
sırasında esnekliğin artmasını sağlar ve böylece
günlük yaşantımız sırasında hiç farkında
olmadan pek çok zorlu işi yerine getirebiliriz.
Ancak bazı hallerde omurgadaki bu sistemde
aksaklıklar ortaya çıkabilir. Örneğin boyun ve bel
bölgesindeki kasların uzun süre aynı pozisyonda
kalması sonucunda kasların iç gerginliği artar ve
omurganın o bölgedeki eğriliği giderek azalmaya
başlar. Uzun süre aynı pozisyonda oturmak veya
çalışmak, sürekli ağır kaldırmak, öne eğilerek iş
yapmak gibi zorlayıcı pozisyonlar nedeniyle
kaslarda gelişen spazmlar, disklerin içindeki
basıncın artmasına neden olur. Böylece bel ve
boyun bölgesinde düzleşme meydana gelir.
Omurganın düzleşmesi, uzun dönemde o
bölgedeki disklerin yapısının bozulmasına yol
açar ve bir süre sonra bel fıtığı ya da boyun fıtığı
gibi daha ciddi ağrılı rahatsızlıklar ortaya
çıkabilir.

BELİRTİLERİ
Bu ağrı yalnızca bel veya boyun bölgesinde

olabildiği gibi kollara veya bacaklara da
yayılabilir. Kalçadan başlayıp topuğa kadar
devam eden ağrıya “siyatik ağrısı” adı verilir.
Boyun fıtıklarında ise tek veya iki kola yayılan
ağrılar olabilir. Bu ağrıların en önemli özelliği
hareketle artması, yatarken veya uyurken
azalmasıdır. Ağrıyla birlikte yanma, uyuşma,
karıncalanma, elde / ayakta kuvvet kaybı gibi
yakınmalar da olabilir. Ancak bu tip ağrılar başka
nedenlerle de ortaya çıkabilir. İstirahatle
geçmeyen, gece veya sabaha karşı hastayı
uyandıran ağrılı durumlarda diğer nedenlerin
araştırılması gerekir.

TEŞHİS VE TEDAVİ
Bel fıtığının teşhisinde klinik muayene çok

önemlidir. Muayenenin ardından bir takım
tetkikler istenebilir. Günümüzde en yaygın
kullanılan görüntüleme yöntemi kısaca MR
olarak bilinen “Manyetik Rezonans
Görüntüleme” yöntemidir. Bu yöntemle fıtığın
yeri, seviyesi ve derecesi hakkında çok ayrıntılı
bilgi edinmek mümkündür.

Bel ve boyun fıtıklarının akut ağrılı
dönemlerinde 1-2 gün kadar yatak istirahati
verilebilir Ancak daha uzun süre istirahat
önerilmez ve hasta yavaş yavaş günlük
hareketlerine başlatılır. Tedavide ağrı kesici
ilaçların yanı sıra fizik tedavi yöntemleri de
sıklıkla kullanılır. En çok kullanılan fizik tedavi
yöntemlerini şu şekilde sıralamak mümkündür:

1. Sıcak Uygulamalar, 
2. Ultrason, 
3. TENS gibi düşük şiddetli elektrik akımları, 
4. Vakum Tedavisi,
5. Masaj, 
6. Traksiyon (çekme) tedavisi, 
7. Manuel Terapi (elle yapılan tedavisi,
8. Egzersizler 
Bel ve boyun fıtıklarının tedavisinde ameliyat

seçeneği daima tartışılan bir konudur. Fıtık
olgularının yüzde 90’ından fazlasında ameliyatsız
tedavilerle sonuç almak mümkündür. Ameliyat
kararı ancak bazı seçili durumlarda söz konusu
olabilir. Bu durumların başında kuvvet kaybı
gelir. Hastanın kolunda veya bacağında giderek
artan bir kuvvet kaybı veya idrar kaçırma olması
durumunda zaman geçirmeden ameliyat kararı
verilmelidir. Bir diğer önemli kriter tedaviye hiç
cevap vermeyen şiddetli ağrılı durumlardır. 4-5
haftadan uzun süren ve giderek artan şiddetli
ağrı olması durumunda ameliyat kararı
verilebilir. Sizde bu gibi şikayetler yaşıyorsanız
Fizyoterapistlerin sihirli ellerine kendinizi
bırakabilirsiniz.

KUŞ

GAMZE

Çağımızın 
en büyük 
sıkıntılarından
fıtık 

fztgamzekus@gmail.com

sAĞLIKLI YAŞAM REHBERİ

Rojin Nazik

Sema 
Aylan 
Gelen
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Karşıyaka’dan
dev kampanya

LİGDE 4 yıl sonra play-off oynayan futbol
takımının başarısını ödüllendirmek ve
şampiyonluk primi vermek için başlatılan
kampanyada ilk gün toplanan destek 15 milyon
TL'ye ulaştı.

Kampanyanın Mavişehir'deki yeni kulüp
merkezinde düzenlenen tanıtım toplantısına
Başkan İlker Ergüllü, 2'nci Başkan Mustafa
Karabağlı, Eski Başkan Azat Yeşil, yönetimden
Bülent Kural, İlker Akpınar, Berrin Baysak ve
Mustafa Giray katıldı. "İnşallah bugün tarihi bir
gün olarak kayda geçecek" diyen Başkan İlker
Ergüllü, "Biz Zühtü Işıl ve arkadaşlarının
savaşçı ruhuyla kurduğu bir kulübüz. Artık
savaş, günümüz şartlarında ekonomik boyuta
evrildi. Bu savaşı takımlarımıza play-off öncesi

ve play-off sürecinde hep beraber destek
sağlayarak vereceğiz" dedi. Bu sezonun
gerçekten zorlu ve mücadeleli olarak tarihte
yerini aldığını belirten 2'nci Başkan Mustafa
Karabağlı, "Kısmet olursa iki takımımız play-
off'un içerisinde. Futbol takımımız çok kritik
bir eleme maçına çıkacak. Heyecanımız çok
yüksek. Tüm camia olarak bunu yaşayacağız.
Sonu inşallah şampiyonluk olur" diye konuştu. 

ERGÜLLÜ'DEN 3 MİLYON TL
Karşıyaka'da futbolda play-off şampiyonluğu

ateşini yakmak için start verilen kampanyayı
Başkan İlker Ergüllü, 3 milyon TL katkı
koyarak başlattı. Ergüllü, "3 milyon TL'lik bir
başlangıçla bu kampanyayı başlatmak

istiyorum. Futbol Şube Başkanı Mustafa
Taşova 2 milyon TL'lik katkı koyacak.
Camiamızın sevilen ismi Mustafa Özçakar da
desteklerini açıkladı. Başka rakamı gizli olarak
prim sözü veren isimlerin önemli katkıları
olacak. Bu destekler play-off'un son maçına
kadar inşallah artarak devam edecek. Hep
beraber üst lige çıkacağız. Buradan sağlanan
destekle takımımızı motive edeceğiz. Bizim 1
seneyi daha bu ligde kaybetmeye
tahammülümüz yok" dedi. 

YEŞİL DE KATILDI
Karşıyaka'da sezon başında başkanlığı

üstlenip şubat ayında istifa ederek görevi İlker
Ergüllü'ye devreden Azat Yeşil de kampanyaya

1 milyon TL'yle katıldı. Azat Yeşil, "Yıllardır
3'üncü Lig'den çıkmanın mücadelesini
veriyoruz. Bu sene bir bütünlük oluştu. Hep
birlikte camia olarak takımımızı ve
sporcularımızı motive etmek açısından
kampanyayı değerli buluyorum. Yapılan
kampanyaya en alttan en üst yöneticiye kadar
verdiği rakam önemli değil önemli olan bir
nebze de olsa destek olması. 

Ben de kulübün sezon başından bu yana
geçen süre içerisinde yanında oldum. Artık
yolun sonuna geldik. Ben de 1 milyon TL
şampiyonluk primi vermeyi taahhüt ediyorum"
açıklamasını yaptı. 

İlk gün toplanan destek sözünün 15 milyon
TL'ye ulaştığı açıklandı. (DHA)

Taşdemir’den
rehavet uyarısı
1'İNCİ Lig'de
bitime 2 maç
kala 53 puanla
6'ncı sırada yer
alan Bodrum
FK, Play-Off
oynamayı
büyük ölçüde
garantilerken,
teknik direktör
İsmet
Taşdemir
uyarılarda
bulundu. Bu
hafta iç sahada
Kocaelispor,
son maçta ise
Süper Lig'e
yükselmeyi garantileyen Göztepe ile
karşı karşıya geleceklerini belirten
Taşdemir, "Matematiksel olarak 1
puan bizi Play-Off potasına resmen
sokacak. Ancak sıralama da bizim
açımızdan önemli. Bu hafta önemli
rakibimiz Kocaelispor ile evimizde
oynayacağız. Kazanırsak 55 puana
sahip Kocaelispor'un önüne geçeriz.
Ligde 3'üncülük için halen şansımız da
var. Biz geçen sezon final oynadık. Bu
sezon da camiamıza Play-Off heyecanı
yaşatmak istiyoruz. Kalan 2 maçımızı
kazanıp ardından yolumuza bakacağız.
Hata yapmak istemiyoruz" dedi. (DHA)

1'İNCİ Lig'de son virajlar öncesi
düşme hattının 4 puan üzerinde
yer alan Manisa Futbol Kulübü,
bu hafta evinde oynayacağı
Boluspor maçına mutlak 3 puan
parolasıyla hazırlanıyor. Siyah-
beyazlılar maçı kazanıp işini
garantiye almak istiyor. Bitime 2
hafta kala küme düşme ihtimali
bulunan Manisa FK, pazar günü
evinde oynayacağı Boluspor
karşılaşmasını kazanırsa

rakiplerinin alacağı hiçbir
sonuca bakmaksızın lige
tutunmayı garantileyecek.
Geçen hafta Adanaspor
deplasmanından 1 puan alarak
düşme hattındaki rakibinin
kendisine yaklaşmasına izin
vermeyen Ege ekibinde teknik
direktör Levent Devrim,
Boluspor müsabakasını en iyi
şekilde bitireceklerini söyledi.
(DHA)

BÖLGESEL Amatör Lig 5'inci Grup'ta
şampiyonluğa koşup TFF 3'üncü Lig'e
çıkışını pazar günü taraftarı önünde
ilan etmeye hazırlanan Muğlaspor,
kulübün efsane futbolcularından
Rıdvan Dilmen'le buluştu. Başkan
Menaf Kıyanç, yönetimden Haluk
Beyimoğlu, Muhammet Ali
Bahçeyaka, Barış Yayman, Müslüm
Kıyanç ve Adem Korkmaz, Muğla'ya
gelen Muğlaspor ve Türk futbolunun
efsane isimlerinden Rıdvan Dilmen'i
ziyaret ederek adının yazılı olduğu 48
numaralı formayı hediye etti.
Memleketi Aydın Nazilli'de futbola
başlayan Rıdvan Dilmen, 1979-1980
sezonunda Muğlaspor'da forma
giyerek şampiyonluk yaşamıştı.
Dilmen, Boluspor ve Sarıyer
kariyerinin ardından Fenerbahçe'de
efsane olmuştu. (DHA)

SÜPER Lig'de asansör takım olmak
istemeyen Göztepe iddialı bir kadro için
düğmeye bastı. Teknik direktör Stanimir
Stoilov ile yola devam edecek sarı-
kırmızılılar dış transferde Trabzonspor'da
kiralık olarak oynayan Southampton'ın
golcüsü Paul Onuachu'yu transfer etmek
için kolları sıvarken, iç transferde de
kalacaklar netleşmeye başladı.

Southampton'dan kiralanan kaleci
Mateuzs Lis'in bonservisini almak için
kolları sıvayan Göztepe'de sağ bek Ogün,
stoperler Heliton, Taha, Ümit, orta saha
oyuncuları Yalçın, Ahmed Ildız, Dennis ve
Doğan'ın yanı sıra hücum oyuncuları
Ramulo ve Messaoudi'nin yeni sezonda da
sarı-kırmızılı formayı giymeye devam
edeceği bildirildi. Diğer futbolcular

konusunda henüz net bir kararın
verilmediği öğrenildi.

TAHA'YA TALİP ÇOK
Defans oyuncusu Taha'ya ise

Avrupa'dan birçok kulübün talip olduğu
vurgulandı. Fransa'dan Lyon,
Hollanda'dan Feyenoord ve Belçika'dan
Anderlecht'in istediği Taha için
kurmayların görüşmeleri sürdürdüğü
kaydedildi. Kaliteli bir kadro kurmak için
çalışmalara çok önceden başlayan Sport
Republic şirketi scoutlarının listeyi
Stanimir Stoilov'a verdiği kaydedildi.
Tecrübeli teknik adamın da daha önce
çalıştırdığı takımlardan eski öğrencileri
ile ilgili raporu kurmaylara sunduğu ifade
edildi. (DHA)

Türk futbolunun 112 yılı geride bırakan çınarı yeşil kırmızılılar, 
6 sezondur kurtulamadığı TFF 3'üncü Lig'deki play-off maçları

öncesi, "Şampiyonlukta sen de ol" kampanyası başlattı
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1'inci Lig'de bitime 2 maç kala Süper Lig'e
yükselmeyi garantileyen Göztepe'de yeni

sezon için kadro planlaması erken başladı
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Stoilov 
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Ankersen
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Manisa FK garanti peşinde

1'İNCİ Lig'de küme
düşmesi kesinleşen ve son
8 maçını kaybeden Altay,
bir mağlubiyet daha
alması halinde tarihindeki
en uzun mağlup olma
serisini yaşayacak.

İki sezon önce Süper
Lig'de üst üste 8
karşılaşmadan eli boş
ayrılıp tarihinin en kötü
performansını sergileyen
siyah-beyazlılar, bu sezon
da aynı seriyi tekrarladı.
Son 8 haftada

Ümraniyespor (D),
Gençlerbirliği,
Sakaryaspor (D),
Bandırmaspor, Eyüpspor
(D), Çorum FK, Manisa FK
ve Boluspor'a yenilen
siyah-beyazlı takım, pazar
günü evinde Adanaspor'a
da mağlup olması halinde
9'da 0 çekerek kulüp
tarihine geçecek. İzmir
temsilcisi 2002-2003
sezonunda Süper Lig'de
art arda 7 maç
kaybetmişti. (DHA)
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Altınordu hesap kesecek
TFF 2'nci Lig Beyaz

Grup'ta kümede kalmayı
önceki hafta
garantileyen Altınordu,
sezonun son maçında
konuk edeceği
Ankaraspor'u İzmir'den
eli boş göndermenin
planlarını yapıyor. İlk
yarıda rakibine
deplasmanda 1-0
mağlup olarak devre
arasına küme düşme
korkusuyla giren
kırmızı-lacivertliler, bu
kez kazanarak
taraftarına 3 puanla veda
etmeyi hedefliyor.

Bornova Aziz Kocaoğlu
Stadı'nda çıktığı son 7
müsabakada 6 galibiyet,
1 beraberlik alan
Altınordu, Play-Off'a
kalmayı garantileyen
Başkent ekibini mağlup
ederek evindeki
yenilmezlik serisini
sürdürmek istiyor. İzmir
temsilcisinde sarı kart
cezası sona eren Onur
Toprak ile U18 Milli
Takımı'ndan dönen Ege
forma giyebilecek.
Sakatlığı süren Alperen
ise kadroda yer
almayacak. (DHA)

Muğlaspor Dilmen'i unutmadı
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NELER VAR NELER…
Yerli ve yabancı tekne markaları,
ekipman ve aksesuar
firmalarının yer aldığı fuarda
boyları 3 ile 16
metre arasında
değişen motoryat,
yelkenli, trawler,
sürat tekneleri ve
botlar sergileniyor.
5 Mayıs'ta sona
erecek fuarı, 30
binden fazla kişinin
ziyaret etmesi
bekleniyor.

ATATÜRK PORTRESİ
Marine Saloon Trade-MAST ile
eş zamanlı kapılarını açan İzmir
Sanat ve Antika Fuarı'nda

resim, heykel,
rölyef, cam
sanatından çok
sayıda eser ve
birbirinden değerli
antikalar
sergileniyor. Fuarda,
Ulu Önder Mustafa
Kemal Atatürk'ün
dev portresi de yer
alıyor. (AA)

İzmir'de 2. Tekne, Tekne Ekipmanları ve Deniz Aksesuarları Fuarı ile eş zamanlı
açılan Sanat ve Antika Fuarı’nda birbirinden değerli eserler sergileniyor

Anadolu’da yabani at
olarak bilinen ve
doğada insanlardan
uzakta özgür bir
şekilde yaşayan yılkı
atları Ankara'nın
Beypazarı ilçesindeki
Eğriova Tabiat Parkı'nda görüldü. Son
zamanlarda Beypazarı’nın yüksek rakımlı
yaylalarında yaşayan yılkı atları, bölgede
güzel görüntü oluşturdu. (AA)

Kozan dağlarını 
pembeye bürüdü
Adana’nın Kozan ilçesinde dağ yamaçlarını saran

zakkumların çiçek açmasıyla kartpostallık
görüntüler ortaya çıktı. İlçede açık hava
stüdyosuna dönen yamaçlar, fotoğraf ve doğa
tutkunlarının akınına uğruyor. Ormanlık
alanda yetişen zakkum çiçekleri pembe ile
yeşilin buluşmasıyla farklı bir güzellik ortaya
çıkarıyor. Çocukları ile birlikte fotoğraf çekimi
için bölgeye geldiklerini aktaran Bestami
Akgöç, "Kur'an’da da ismi geçen bir çiçek.
Ölüm çiçeği, cehennem çiçeği olarak biliniyor.
Bunu koparmıyoruz ve sadece görsel güzelliği
ile fotoğraf çektirmeye geliyoruz. Doğa harika,
herkesi buraya bekliyoruz. Belediyemizde
destek verirse burası doğa turizmine
kazandırılır diye düşünüyoruz” dedi. (İHA)

Keman resitaliyle
hayran bıraktı
Ege Üniversitesi (EÜ) Devlet Türk Musikisi

Konservatuvarı etkinlikleri kapsamında
Doç. Dr. Nurdan Gürtunca’nın
koordinatörlüğünde Aylin Ongun tarafından
keman resitali dinletesi gerçekleştirildi.
Dinletiye; Konservatuvar müdürü Prof. Dr.
Özge Gülbey, Dokuz Eylül Üniversitesi’nden
Dr. Gürkan Güleç, piyano eğitmeni Deniz
Kocaman, akademisyenler, öğrenciler ve
sanatseverler katıldı. Prof. Dr. Özge Gülbey,
“Aylin, geleceğimizin aydınlık yüzlerinden
biri. Bu dünyadan göç ettiğimizde bizlerin
değerlerini devam ettirecek çok başarılı,
sevecen, aydınlık yüzümüz. Batı müziğinin
en zor enstrümanlarından biri kemandır ve
Aylin, yakın arkadaş olarak kemanı seçti.
Bu yolda ona başarılar diliyorum” dedi.
Ardından Prof. Dr. Özge Gülbey,  Aylin
Ongun’a ve ona piyanoda eşlik eden Deniz
Kocaman’a teşekkür belgesi verdi.  
(Haber Merkezi)

KARANLIK YILLARDA
GARİPLERİN ÖYKÜSÜ
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BÜYÜK ALKIŞ TOPLADI
Nazım Hikmet’in “Yolcu” oyununun
“Kuvayi Milliye” fonunda yorumlanmasıyla
sahneye taşınan eser ve oyuncuların
performansı seyirci tarafından uzun süre
ayakta alkışlandı. İsmet İnönü
Sahnesi’nde yapılan gösterime
Büyükşehir Belediye Başkanı Cemil Tugay
ve eşi Öznur Tugay’ın yanı sıra İzBBŞT
Kurucu Genel Sanat Yönetmeni Yücel
Erten ve tiyatroseverler katıldı. 

MAYIS BOYUNCA SAHNEDE
Yönetmenliğini Orhan Alkaya’nın üstlendiği
oyunun kadrosunda Şirin Saraçoğlu, Ayhan
Anıl, Efe Ünal, Deniz Gürzumar ve Devrim
Karakoyun yer alıyor. Kurtuluş Savaşı
sürerken, hiçbir trenin durmadığı bir
istasyonda savaştan bihaber, ‘dünyaları yalnız
kendilerinden ibaret olan’ üç kişinin öyküsünü
anlatan Yolcu, bugün, yarın ve 9-10-11 Mayıs
tarihlerinde İsmet İnönü Sahnesi’nde
izlenebilecek. (Haber Merkezi)
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Derinlerde en
duygusal teklif

SANAYİDEN
SANATA…
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TAİDER Aile İşletmeleri Derneği
ve Yaşar Üniversitesi
gerçekleştirdiği iş birliği ile
sürdürülebilirlik konusundaki
farkındalığı artırmak amacıyla
"Sanayiden Sanata" adlı sergi
düzenledi. Sergi, Yaşar
Üniversitesi'nde öğrenim gören
15 öğrencinin katkı sağladığı bir

proje olarak hayata geçti. Ahşap,
çelik, alüminyum, kumaş, deri,
kemik, plastik, kağıt, mermer ve
beton gibi 10 farklı sanayi
üretim atığı malzemesi,
öğrencilerin sanat vizyonuyla
buluşarak estetik açıdan çekici,
işlevsel ve özgün eserlere
dönüştü. (Haber Merkezi)

Muğla'nın Fethiye ilçesinde esnaflık yapan
Ufuk Kolsuz, su altında evlilik teklifi
yapmak için ilçede dalış okulu işleten
Önder Diktaş'a başvurdu. Tekneyle
Dalyan Koyu'na açılan Kolsuz ile kız
arkadaşı Ceylan Cengiz, dalış kıyafetleri
giyerek eğitmenlerle 5 metre derinliğe
daldı. Su altındaki etkinlikler sırasında,
dalış ekibi Kolsuz'un yanında "Benimle
evlenir misin?" yazılı afiş açtı. Yazıyı
okutan Cengiz, erkek arkadaşının
boynuna sarıldı. Ufuk Kolsuz, teklifini
kabul eden kız arkadaşının parmağına
tektaş yüzük taktı. Çiftin mutlu anları su
altı kamerasıyla kaydedildi. (AA)

Tasarım: SEDAT ARAZ
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